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PROTOKÓŁ NR XVI/2015 
 

z XVI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 26 listopada 2015 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 33 udział wzięło 32 radnych, 
nieobecni: 

1. Piotr Czauderna 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Szanowni państwo witam na XVI już sesji Rady Miasta Gdańska. Witam 
wszystkich przybyłych, witam panie i panów radnych, witam 
prezydentów, witam panią sekretarz, panie i panów dyrektorów, witam 
media i wszystkich, którzy nas dzisiaj zaszczycili swoją obecnością. 
Bardzo proszę o zajęcie miejsc.   
 
Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie do porządku obrad projektu uchwały                    
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Gdańska w zakresie 
przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia sprawy w terminie 
(druk 525); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta 
Gdańska w zakresie przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia sprawy 
w terminie (druk 528); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Anna Wirska – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
 

Wpłynął wniosek Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie petycji w interesie publicznym w kwestii likwidacji 
Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych (druk 530); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                     Piotr Dzik  – Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka                            
w placówkach opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego na terenie Miasta Gdańska 
(druk 526); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Janina Liedtke – Jarema -  p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

 
Komisja wiodąca:  K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna 
                            K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą 
środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku 
(druk 527); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Janina Liedtke – Jarema -  p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

 
Komisja wiodąca:  K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna 

                                               K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy obowiązującej na terenie  
Miasta Gdańska dla odbiorców usług świadczonych przez Saur Neptun Gdańsk S.A. 
w Gdańsku w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków (druk 529); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
Komisja wiodąca:  K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – nie wniosła pod obrady 

                                                          K. Strategii i Budżetu – … 
                                              K. Zrównoważonego Rozwoju – nie wniosła pod obrady 

 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/1122/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 marca 
2014 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie Akademii Wychowania Fizycznego i Sportu 
w mieście Gdańsku (druk 419 + autopoprawka);  
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Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie aktualizacji Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe miasta Gdańska (druk 492); (pkt 4 ppkt 70) 
 
Dzisiaj Komisja Kultury zdjęła również, właściwie  przełożyła na sesję grudniową 
druk 447. Czyli dzisiaj on jest zdjęty z porządku obrad, tj. w ppkt  24, druk 447. 
Przewodniczący już zapowiada, że ten druk będzie procedowany na sesji grudniowej 
17 grudnia.  
 
Wpłynęły autopoprawki: 
- druk 503, pkt 4 ppkt 1; 
- druk 504, pkt 4 ppkt 2; 
- druk 450, pkt 4 ppkt 5; 
- druk 451, pkt 4 ppkt 6; 
- druk 455, pkt 4 ppkt 7; 
- druk 447, pkt 4 ppkt 24; 
- druk 454, pkt 4 ppkt 78; 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Szanowni państwo, pierwszy druk, który będziemy głosować to jest druk 
525 dotyczący skargi na działania Prezydenta Miasta Gdańska w zakresie 
przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia sprawy 
w terminie, druk 525. Jeśli go przegłosujemy to będzie w punkcie 81. 
 
Druk 525. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 
 

za    -    28 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  

Druk 525 będzie w punkcie 81. 
 
Druk 528. Wniosek złożyła Komisja Samorządu i Ładu Publicznego 
dotyczący  rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Gdańska 
w zakresie przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia 
sprawy w terminie druk 528, jeśli go przegłosujemy to będzie w punkcie 
82. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 
 

za    -    30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
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Rada Miasta Gdańska 
  w głosowaniu włączyła pod obrady  

Druk 528 będzie w punkcie 82. 

 
Druk 530. Wniosek Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej w sprawie 
petycji w interesie publicznym w kwestii likwidacji Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych druk 530, jeśli go przegłosujemy to będzie 
w punkcie 83. Druk 530. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem 
tego projektu? 

za    -    30 
      przeciw    -      1 
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
 w głosowaniu włączyła pod obrady  

Druk 530 będzie w punkcie 83. 

 
Druk 526 w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na 
utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – wychowawczych typu 
rodzinnego na terenie Miasta Gdańska. Druk 526, jeśli go przegłosujemy to 
będzie w punkcie 79. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego 
projektu? 
 

za    -    29 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      2 
 

Rada Miasta Gdańska 
 w głosowaniu włączyła pod obrady  

Druk 526 będzie w punkcie 79. 

 
Druk 527 dotyczący uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku, druk 527,  
jeśli go przegłosujemy to będzie w punkcie 80. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem tego projektu? 
 

za    -    31 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało się   -      0 
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Rada Miasta Gdańska 
 w głosowaniu włączyła pod obrady  

Druk 527 będzie w punkcie 80. 

 
Druk 529 dotyczący uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
taryfy obowiązującej na terenie  Miasta Gdańska dla odbiorców usług 
świadczonych przez Saur Neptun Gdańsk S.A. w Gdańsku w zakresie 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
druk 529, jeśli go przegłosujemy to będzie w punkcie 11.A. Kto z pań i panów 
radnych jest za włączeniem tego projektu? 
 

za    -    10 
      przeciw    -    19   
      wstrzymało się   -      0 
 

Rada Miasta Gdańska 
 w głosowaniu nie włączyła  
 pod obrady  

 

Druk 529 nie wszedł pod obrady dzisiejszej sesji.  
 
Porządek obrad.  
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska 

 Informacja o wynikach konsultacji społecznych dot. „Strategii Rozwoju Miasta Gdańsk 
2030”. 

 

3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 

4. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2015-2040 (druk 503); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok              
(druk 504); 

                  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień 
w podatku od nieruchomości na terenie Miasta Gdańska (druk 519); 
                

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

4) w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych 
(druk 520);  

 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Oliwa 
Górna w rejonie ulicy Abrahama i Alei Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku 
(druk 450); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Letnica rejon ulic Gwiazda Morza i Letnickiej w mieście Gdańsku (druk 451); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Rudniki – Błonia rejon giełdy kwiatowej przy ulicy Miałki Szlak i Rzęsnej w mieście 
Gdańsku (druk 455); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

8) w sprawie ustanowienia zespołu przyrodniczo-krajobrazowego „Dolina Potoków 
Strzyża i Jasień” (druk 452); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

9) w sprawie ustanowienia zespołu przyrodniczo-krajobrazowego „Dolina Potoku 
Oruńskiego” (druk 453) 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

10) w sprawie zmiany uchwały nr L/1122/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 marca 2014 
roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie Akademii Wychowania Fizycznego i Sportu 
w mieście Gdańsku (druk 419 + autopoprawka); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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11) w sprawie zmiany uchwały Nr XI/347/99 Rady Miasta Gdańska z dnia 24 czerwca 
1999 roku w sprawie utworzenia Biura Rozwoju Gdańska (druk 517); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
 

12) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Muzeum Historycznego Miasta Gdańska za rok 2015 (druk 506); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

13) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiego Archipelagu Kultury za rok 2015 (druk 507); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

14) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego za rok 2015 (druk 508); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

15) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2015 (druk 509);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

16) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Europejskiego Centrum Solidarności za rok 2015 (druk 510);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

17) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiej Galerii Miejskiej za rok 2015 (druk 511); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

18) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Polskiego Chóru Kameralnego „Schola Cantorum Gedanensis” za rok 2015 
(druk 512);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

19) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Cappelli Gedanensis za rok 2015 (druk 513); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

20) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Klubu Żak za rok 2015 (druk 514); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

21) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Miejskiego Teatru Miniatura za rok 2015 (druk 515);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

22) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia za rok 2015 (druk 516);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

23) w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian w wykazie jednostek 
organizacyjnych Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Josepha 
Conrada-Korzeniowskiego w Gdańsku (druk 518);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

24) w sprawie zasad stosowanych przy wznoszeniu pomników na terenie Gdańska 
(druk 447); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marek Bumblis – Przewodniczący Komisji Kultury  

25) w sprawie uchwalenia miejskiego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 
lokalnego rynku pracy na lata 2016 – 2017 (druk 448); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

26) w sprawie uchwalenia miejskiego programu „Wsparcie dla osób aktywnie 
poszukujących pracy na lata 2016 – 2017” (druk 449); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Roland Budnik – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

27) w sprawie podjęcia współpracy Gminy Miasta Gdańska z Gminą Żukowo w celu 
realizacji projektu, którego celem jest budowa „Węzła integracyjnego Osowa” w 
ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Obszaru Metropolitalnego 
Trójmiasta (druk 505); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
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28) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2015 r. pomocy finansowej w kwocie 
400.000 zł w formie dotacji celowej na zadanie inwestycyjne związane z budową 
kanalizacji sanitarnej z miejscowości Sulęczyno do miejscowości Ostrów Mausz, 
obręb Kłodno (druk 521);  

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 

29) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 456); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

30) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 457); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

31) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 458); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

32) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 459); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

33) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 460); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

34) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 461); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

35) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 462); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

36) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 463); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 
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37) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 464); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Z-ca Dyrektora Wydziału Skarbu 

38) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 465); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

39) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 466); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

40) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 467); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

41) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 468); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

42) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 469); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

43) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 470); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

44) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 471); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

45) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 472); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 



11 

 

46) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 473); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

47) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 474); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

48) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 475); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

49) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 476); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

50) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 477); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

51) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 478); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

52) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 479); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

53) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 480); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

54) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 481); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 
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55) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy  sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 482); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

56) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 483); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

57) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 484); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

58) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 485); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

59) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 486); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

60) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 487); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

61) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 488); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

62) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 493); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

63) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 494); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 
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64) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 495); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

65) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 496); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

66) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 497); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

67) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 498); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

68) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 499); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Halina Płonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Skarbu 

69) w sprawie powierzenia „Gdańskim Melioracjom” Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie gospodarki wodnej, kanalizacji 
odprowadzającej wody opadowe i roztopowe, ochrony przeciwpowodziowej oraz 
utrzymywania fontann i studni publicznych (druk 489); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
    Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 

Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

70) w sprawie aktualizacji Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe miasta Gdańska (druk 492); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

71) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 501); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

72) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 502); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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73) w sprawie powierzenia Zakładowi Komunikacji Miejskiej w Gdańsku Spółce z o. o.                        
z siedzibą w Gdańsku zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie 
autobusowego lokalnego transportu zbiorowego (druk 524); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

74) w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Miasta Gdańska 
z organizacjami pozarządowymi na lata 2016 – 2020” (druk 500); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 

                     Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

75) w sprawie przyjęcia „Szczegółowego Programu Polityki Zdrowotnej w zakresie 
Promocji Zdrowia i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym dla 
mieszkańców Gminy Miasta Gdańska w 2016 roku (druk 437); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

76) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia rodzinom zastępczym 
zawodowym i prowadzącym rodzinne domy dziecka (druk 522); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Janina Liedtke – Jarema -  p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
 

77) w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego „Nasza 
Rodzinka” (druk 523); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańsk 
Janina Liedtke – Jarema -  p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

78) w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 
z mieszkańcami miasta Gdańska (druk 454); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Borawski – Zastępca Przewodniczącej Klubu Platformy Obywatelskiej  

79) w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka 
w placówkach opiekuńczo – wychowawczych typu rodzinnego na terenie Miasta 
Gdańska (druk 526); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  
 

80) zmieniająca uchwał w sprawie w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 
roku (druk 527); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Janina Liedtke – Jarema – p.o. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  
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81) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Gdańska 
w zakresie przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia sprawy 
w terminie (druk 525);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

 

82) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Gdańska 
w zakresie przewlekłego prowadzenia postępowania i niezałatwienia sprawy 
w terminie (druk 528);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego    

 
83) w sprawie petycji w interesie publicznym w kwestii likwidacji Gdańskiego 

Zarządu Nieruchomości Komunalnych (druk 530);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Dzik – Przewodnicząca Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej  

 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  
6. Wnioski, oświadczenia osobiste.                                             
7. Zakończenie obrad. 
 

 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

  
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Zbliża się okres świąteczny, tak jak co roku są panie z MOPR-u. Po raz 
czwarty rusza akcja Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie.  
 
MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Dzień dobry, witam wszystkich serdecznie, witam pana prezydenta, 
witam panów prezydentów, pana przewodniczącego, wszystkich 
państwa. Nazywam się Magdalena Theus jestem koordynatorem akcji 
Każdy może pomóc w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku. 
To co państwo tutaj widzicie to listy, listy o dzieciach. W tym roku jedna 
z dziennikarek sprytnie nazwała to jeszcze „Listy od M.”, niekoniecznie 
ode mnie ale powiedzmy, że od MOPR-u. W takich listach są informacje 
o dzieciach, są to opisy tych dzieci i takie charakterystyki także proszę 
się nie bać, tam nie ma żadnych potrzeb konkretnych i oczekiwań. 
My bardzo dyskretnie opisaliśmy te dzieci i żebyście państwo sami mogli 
zadecydować o tym jaki upominek zrobić dziecku. Ja bardzo dziękuję 
za ubiegłoroczne akcje, za tą ogromną szczodrość z państwa strony. 
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To rzeczywiście jest wyjątkowe, że państwo się tak licznie włączacie 
do tej akcji. Tutaj liczy się oczywiście państwa pomysł, czas, także 
pewne kwoty przeznaczacie na to i jesteśmy za to bardzo wdzięczni 
i ja dziękuję w imieniu dzieci. Każdy może taki list z państwa wziąć, 
proszę podejść do tego bardzo osobiście, to nie jest akcja przymusowa, 
to jest akcja dobrowolna. Każdy list jest o innym dziecku, jest 
zakodowany, po zrobieniu tej paczki trzeba ten kod na tej paczce 
dokładnie oznaczyć po czym dostarczyć ją do MOPR-u do 17 grudnia, 
żeby na zabawie ze św. Mikołajem, którego, mam nadzieję, mamy wśród 
nas, moglibyśmy te paczuszki dzieciom rozdać. Także zachęcam 
serdecznie i tak jak mówię to jest ogromna odpowiedzialność, także list 
biorąc to już państwo musicie mocno przemyśleć, bo kopii tych listów nie 
mamy, każdy jest o innym dziecku, każdy jest wyjątkowy i inny, także 
dziękuję serdecznie i zapraszam, listy będą w sekretariacie u pana 
przewodniczącego pana Bogdana Oleszka.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Ja tylko powiem, że to w dwie strony jest anonimowe, tak?   
 
MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Tak akcja jest anonimowa, Państwo bierzecie list i nikt nie wie jaki 
bierzecie i dziecko też nie wie od kogo tą paczkę dostanie.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Kolorami to tylko wiemy?  
 
MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Wiemy tylko, że niebieskie to chłopcy a różowe to dziewczynki. Także 
jeżeli łatwiej wam zrobić upominek dla chłopca albo dla dziewczynki, 
to możecie zadecydować.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
I oczywiście nie trzeba tylko jednego brać?  
 
MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Można zrobić upominek dla dwójki dzieci, oczywiście.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Bardzo dziękujemy. W zeszłym roku faktycznie ta akcja była bardzo 
mocno rozwinięta.  
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MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Ja chciałam tylko jeszcze państwu powiedzieć, że rozwija się bardzo 
szeroko, dostaję telefony, ponieważ media mocno nas wspierają, 
otrzymuję telefony z całej Polski. W tym roku dzwonił już Białystok, 
Kościerzyna, Wrocław. Te paczki przyjdą kurierem, a ostatnio zadzwonił 
również pan z Holandii, który przeczytał na stronie internetowej, także 
Polonia również się włącza.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Wiem, że pani dostała nagrodę Ministerstwa za pomysł w ubiegłym roku. 
Bardzo się cieszymy, że to pod egidą MOPR-u wszystko się dzieje. 
Bardzo dziękujemy i myślę, że radni włączą się, zachęcam do tego, 
żebyśmy się włączyli w akcję.  
 
MAGDALENA THEUS – Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku  
Ja się cieszę, że to nie moja ale to jest taka nasza gdańska akcja.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękujemy bardzo. To zostawimy w sekretariacie u pani Ireny, tam 
państwo będą mogli pobrać w każdej chwili. Do kiedy musimy 
to zwrócić? Do 17 grudnia. Dziękuję bardzo.  
Proszę państwa jeśli są komunikaty Komisji to bardzo proszę. Nie widzę. 
Komunikaty Prezydenta Miasta Gdańska. Pani dyrektor, bardzo proszę.  
 
KATARZYNA DROZD–WIŚNIEWSKA – Zastępca Dyrektora Wydziału 
Polityki Gospodarczej  
Panie przewodniczący, szanowni państwo chciałabym przedstawić 
informacje na temat wyników konsultacji społecznych projektu 
programów operacyjnych do Strategii Rozwoju Miasta Gdańska 2030+. 
Konsultacje społeczne odbywały się w dniach od 21 października 
do 19 listopada. Opinie i uwagi można było przesyłać drogą 
elektroniczną albo składać osobiście. W konsultacjach uczestniczyli 
mieszkańcy miasta Gdańska i podmioty społeczno-gospodarcze. 
Ogółem wpłynęły 52 uwagi, w tym przesłały je trzy instytucje: 
Nadbałtyckie Centrum Kultury w Gdańsku, Instytut Wspomagania 
Rozwoju Dziecka w Gdańsku oraz Olivia Business Centre. Dodatkowo 
projekt Strategii był konsultowany w ramach spotkania, które się odbyło 
29 października w Europejskim Centrum Solidarności, to było spotkanie 
z mieszkańcami. Najwięcej uwag dotyczyło programu operacyjnego 
Mobilność i Transport – 16 uwag, oraz programu operacyjnego Zdrowie 
Publiczne i Sport – 11 uwag. 60% uwag zostało rozpatrzonych 
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pozytywnie, natomiast 22 uwagi, tj. 40% nie zostało uwzględnionych. 
Uwagi, których nie uwzględniliśmy dotyczyły przede wszystkim zawarcia 
w programach operacyjnych konkretnych projektów inwestycyjnych bądź 
szczegółowych rozwiązań już o charakterze operacyjnym. Podam 
przykłady, chodziło między innymi o naprawę nawierzchni ulicy 
Grunwaldzkiej, budowę prawoskrętu, budowę centrum medycznego przy 
lotnisku, przedłużenie kursowania linii tramwajowych czy utworzenia linii 
autobusowej. Także to zostało odpowiednio uzasadnione w raporcie 
z konsultacji społecznych i też część uwag dotyczyło dodania 
w wybranych działaniach zapisów, że dane działanie będzie skierowane 
również do osób niepełnosprawnych. I tutaj chciałabym zwrócić państwa 
uwagę na to, że zgodnie z zapisem, który umieściliśmy we wstępie do 
programów operacyjnych do ich wdrażania każde działanie, które 
przewidujemy w ramach programów operacyjnych czy strategii, każde 
działanie powinno być realizowane właśnie z uwzględnieniem sytuacji 
i potrzeb osób niepełnosprawnych i jest to zgodne z konwencją ONZ 
o prawach osób niepełnosprawnych. Także tutaj tych uwag też nie 
uwzględnialiśmy ale dlatego, że z założenia, tak jak powiedziałam, każde 
zadanie ma być realizowane z pamięcią i z potrzebami osób 
niepełnosprawnych. Bardzo dziękuję.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Bardzo dziękujemy pani dyrektor za informacje. Proszę państwa, czy 
to wszystkie komunikaty prezydenta? Tak, wszystkie komunikaty 
prezydenta.  
 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
Oświadczeń Klubowych nie ma.  
 
 
 

PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
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1) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2015 – 2040 (druk 
503 + autopoprawka) 
 

 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 503 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Opiniowały ten druk prawie wszystkie Komisje oprócz 
Komisji Rewizyjnej. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, 
Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna, Komisja 
Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna, Komisja Edukacji 
opinia pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Sportu opinia 
pozytywna, Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, 
Komisja Turystyki i Promocji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie 
widzę. Druk 503 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest 
za podjęciem? 

 
za     -    22 
przeciw    -    10 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XVI/421/15 

 
zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2015 – 2040 

 
z dnia 26 listopada 2015 r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2015 rok (druk 504 
+ autopoprawka) 

 
 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 504 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Podobnie jak w poprzedniej uchwale 10 Komisji 
opiniowało oprócz Komisji Rewizyjnej. Komisja Strategii i Budżetu opinia 
pozytywna, Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna, Komisja 
Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna, Komisja Edukacji 
opinia pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Sportu opinia 
pozytywna, Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, 
Komisja Turystyki i Promocji opinia pozytywna. Głos w dyskusji pani 
przewodnicząca Dulkiewicz.  
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewodnicząca Klubu PO 
Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Pytanie bardziej do WPF-u ale 
chciałam zapytać, nie wiem czy pani skarbnik będzie miała wiedzę na 
ten temat, chodzi mi o tą pętlę tramwajową czy teren pod pętlę 
tramwajową. Czy my planujemy w najbliższym czasie także nową pętlę 
autobusową? Jeśli tak, to gdzie i jakie z tym związane są plany?  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jeszcze proszę państwa nie zapadła decyzja na jakim terenie w mieście 
Gdańsku będzie budowana zajezdnia autobusowa ale oczywiście 
przewidujemy budowę takiej zajezdni, ale będzie to na pewno 
realizowała spółka nasza komunikacyjna. Natomiast te grunty 
zarezerwujemy pod budowę tej zajezdni po ostatecznym  ustaleniu 
terenu.  
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Przewodnicząca Klubu PO 
To inaczej jeszcze chciałam zapytać. Czy zajezdnia autobusowa będzie 
planowana na Gdańsku Południe?     
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ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tak w obszarze Gdańska Południe, to znaczy wręcz zakładamy 
i analizujemy możliwość realizacji tego obiektu poza granicami miasta 
a więc to nie jest tylko i wyłącznie analiza poświęcona jakby w samym 
mieście. Kilka lokalizacji było dzisiaj rozpatrywanych, mają swoje zalety 
i wady i pogłębiamy analizy, więc na razie BRG planuje, bo mówimy 
o dosyć długiej perspektywie, to nie jest jeszcze kwestia wykonalności 
tylko kwestia strategicznego zabezpieczenia gruntu.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma w dyskusji. Druk 504 
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    21 
przeciw    -    11 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/422/15 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu  
Miasta Gdańska na 2015 rok 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

3) zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia wysokości stawek 
i zwolnień w podatku 
od nieruchomości na terenie Miasta 
Gdańska (druk 519) 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 519 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 



22 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Ten projekt opiniowały dwie Komisje. Komisja Polityki 
Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Przypomnę, że to jest druk 
519. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      1 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/423/15 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości 
stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości  

na terenie Miasta Gdańska 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

4) w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych (druk 520) 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 520 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Przypomnę druk 520. Kto z pań i panów radnych jest 
za podjęciem? 
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za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/424/15 
 

w sprawie określenia wzorów formularzy informacji  
i deklaracji podatkowych 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna 
w rejonie ulicy Abrahama i Alei 
Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku 
(druk 450 + autopoprawka) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 450 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Szanowni państwo to jest plan zagospodarowania 
przestrzennego, o którym mówiła pani dyrektor z wszystkimi wniesionymi 
uwagami lub ich nie było i przystępujemy do głosowania rozstrzygając 
o sposobie rozpatrzenia uwag i tego wszystkiego co było omawiane. 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem przedmiotowej uchwały druk 450 
z autopoprawką? 
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za     -    27 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      3 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/425/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna w rejonie 
ulicy Abrahama i Alei Grunwaldzkiej w mieście Gdańsku 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Letnica rejon ulic 
Gwiazda Morza i Letnickiej 
w mieście Gdańsku (druk 451 
+ autopoprawka) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 451 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Druk 451 z autopoprawką. Pani dyrektor mówiła nie 
było wniesionych uwag, ale omówiła wszystko szczegółowo co z planem 
było związane, myślę, że to wszystko jest w złącznikach. Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna. Druk 451 
z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem?  
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za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/426/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Letnica rejon ulic 

Gwiazda Morza i Letnickiej w mieście Gdańsku 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Rudniki – Błonia 
rejon giełdy kwiatowej przy ulicy 
Miałki Szlak i Rzęsnej w mieście 
Gdańsku (druk 455 
+ autopoprawka) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL–TUREK - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 455 zgodnie z uzasadnieniem.  
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęły 3 uwagi, których 
propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią dyrektor 
BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Na tym zakończyliśmy omawianie projektu uchwały                 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Rudniki – Błonia rejon giełdy kwiatowej przy ulicy Miałki 
Szlak i Rzęsnej w mieście Gdańsku i wniesionych do projektu planu 
uwag. Głosów w dyskusji nie ma. Przystępujemy do głosowania 
rozstrzygając jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
planu. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem przedmiotowej 
uchwały? 
 

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/427/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Rudniki – Błonia rejon 

giełdy kwiatowej przy ulicy Miałki Szlak i Rzęsnej  
w mieście Gdańsku 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

8) w sprawie ustanowienia zespołu 
przyrodniczo-krajobrazowego 
„Dolina Potoków Strzyża i Jasień” 
(druk 452) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 452 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Dziękuję bardzo. Druk 452. Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia 
pozytywna, Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Jacek Teodorczyk.  
 
Radny JACEK TEODORCZYK 
Pani dyrektor ja mam dwa pytania. Po pierwsze tu został utworzony jak 
pani powiedziała nasyp oczywiście dla torów nowej kolei metropolitalnej 
prawda? Na terenie tego? Chodzi mi o to, że jednocześnie, o czym pani 
nie wspomniała, został historyczny nasyp kolei kokoszkowskiej 
zlikwidowany i to też stanowił pewnego rodzaju krajobraz naturalny itd. 
A on zniknął. To jest pierwsza sprawa. A drugie pytanie, pani 
powiedziała, że to zostało z radami dzielnic ustalone a u nas na Komisji 
Zrównoważonego Rozwoju dowiedzieliśmy się, że to opiniowała rada 
Jasienia a pozostałe rady nie za bardzo tutaj się wypowiedziały. 
To chciałbym usłyszeć te dwie odpowiedzi.  
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Tak panie radny zabytkowy stary taki ceglany nasyp został zlikwidowany, 
ale on został zlikwidowany w momencie realizacji nasypu, ponieważ były 
badania wykonane i te stare elementy nie nadawały się 
do wykorzystania czyli to zostało zlikwidowane w momencie realizacji 
PKM-u. Ma pan rację cały zespół był utworzony w 2001 roku i w ramach 
zespołu był zachowany nasyp, który pełnił funkcję takiego ciągu 
ekologicznego trasy pieszej właśnie z zielonymi tymi nasypami, górą 
można było spacerować, w momencie realizacji PKM-u ta funkcja 
została zupełnie zmieniona jest to tak zwana szyna i nie ma 
uzasadnienia aby utrzymywać to w granicach zespołu jako element 
ekologiczny, ponieważ to nie jest elementem ekologicznym, to po prostu 
pełni funkcję transportu zbiorowego czyli jak najbardziej było zasadne 
wyłączenie tego terenu natomiast my wysłaliśmy informację łącznie 
z propozycjami granicy do wszystkich rad, które były w granicach 
kompetencji. Niektóre rady w ogóle się nie wypowiedziały w tym 
zakresie, niektóre udzieliły odpowiedzi, były spotkania również w Biurze 
Rozwoju Gdańska aby doprecyzować, było przygotowane spotkanie na 
wniosek przedstawiciela jednej z rad, nawet ten przedstawiciel nie 
przyszedł na to spotkanie, także my wyszliśmy z intencją, radni, 
mieszkańcy nie skorzystali z tego.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuje bardzo. Więcej głosów nie ma. Druk 452. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
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za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/428/15 
 

w sprawie ustanowienia zespołu przyrodniczo-
krajobrazowego „Dolina Potoków Strzyża i Jasień” 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

9) w sprawie ustanowienia zespołu 
przyrodniczo-krajobrazowego 
„Dolina Potoku Oruńskiego” 
(druk 453) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 453 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Druk 453. Kto z pań i panów radnych jest 
za podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1 
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Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/429/15 
 

w sprawie ustanowienia zespołu przyrodniczo – 
krajobrazowego „Dolina Potoku Oruńskiego” 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

10) w sprawie zmiany uchwały 
nr L/1122/14 Rady Miasta Gdańska 
z dnia 27 marca 2014 roku 
o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna w rejonie Akademii 
Wychowania Fizycznego i Sportu 
w mieście Gdańsku (druk 419 
+ autopoprawka) 

 
Projekt uchwały druk 419 z autopoprawką został zdjęty z dzisiejszej 
sesji.  
 
 

11) w sprawie zmiany uchwały 
Nr XI/347/99 Rady Miasta Gdańska 
z dnia 24 czerwca 1999 roku 
w sprawie utworzenia Biura 
Rozwoju Gdańska (druk 517) 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – p.o. Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 517 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 517. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0 
 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/430/15 
 

w sprawie zmiany uchwały Nr XI/347/99 Rady Miasta 
Gdańska z dnia 24 czerwca 1999 roku w sprawie 

utworzenia Biura Rozwoju Gdańska 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

12) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Muzeum 
Historycznego Miasta Gdańska 
za rok 2015 (druk 506) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 506 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Jerzy Milewski. 
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Radny JERZY MILEWSKI 
Dziękuję. Chciałbym zapytać do ilu firm zostało skierowane zapytanie? 
Po pierwsze. Po drugie jakie były główne kryteria wyboru? Po trzecie, 
czy firma Partner ma swoją siedzibę na terenie Gdańska? I po czwarte, 
czy nie powinno być tak, że jeżeli wybieramy biegłego rewidenta to dla 
uniknięcia konfliktu interesów lepiej byłoby gdyby ta firma pochodziła 
z poza Gdańska? Dziękuję bardzo. 
 
KATARZYNA KUCZ–CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Wszystkie zapytania o cenę były wysyłane do co najmniej trzech 
a w niektórych wypadkach do większej ilości oferentów. Wyborów 
dokonuje się każdorazowo na podstawie najkorzystniejszej ceny. Nie 
można zrobić ograniczenia dotyczącego tego, żeby wykluczyć oferentów 
z terenu Gdańska z ubiegania się o realizację tej oferty. Jeżeli chodzi 
o firmę Partner, firma jest z Gdańska, ma siedzibę przy ulicy Jaśkowa 
Dolina tak jak macie państwo w uzasadnieniu.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Jak widzę trzymamy się tradycji nie odpowiadania na pytania. Pani 
powiedziała, że zostały wysłane zapytania do co najmniej trzech, 
ja pytałem do ilu konkretnie? Po drugie, jeśli było do nie więcej niż trzech 
to to nie jest przetarg wystarczająco konkurencyjny. Jeśli było wysyłane 
tylko do trzech to to jest, moim zdaniem, bardzo niestaranny wybór 
biegłego rewidenta, który powinien być niezależny. Pytanie w związku 
z tym uzupełniające, czy wysłano również do firm spoza Gdańska? Czy 
kryterium wyboru była wyłącznie cena czy coś jeszcze?  
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Wiceprzewodnicząca Rady 
Miasta Gdańska  
Gdyby pan radny przeczytał uzasadnienie do uchwały to by się pan 
dowiedział, że zapytanie zostało wysłane dokładnie do trzech firm. 
Wszystkie trzy oferty są wymienione w uzasadnieniu do tej uchwały. 
Także może czasem warto przeczytać to co dostajemy.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Ja chciałabym też do radnego Milewskiego tak słowem wstępu, 
że do 30 tys. Euro nie ma obowiązku stosowania ustawy PZP a zatem 
nie ma obowiązku stosowania trybu konkurencyjnego czyli trybu 
przetargu ograniczonego bądź nieograniczonego i w takiej sytuacji 
poniżej 30 tys. Euro jedynym kryterium jakie można stosować to jest 
właśnie cena. Dopiero gdyby ta kwota przekraczała 30 tys. Euro wtedy 
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byłby obowiązek stosowania jeszcze dodatkowego kryterium. W takiej 
sytuacji nie było takiego obowiązku. Dziękuję.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Ja do pani Owczarczak zdaje się. Chciałem powiedzieć, że gdyby pani 
miała odrobinę kompetencji to wiedziałaby pani co to jest staranność 
i gospodarność. Ta odpowiedź świadczy, że pani tego nie rozumie 
i wysyłanie zapytań do trzech firm lokalnych jest przykładem skrajnego 
lekceważenia tego obowiązku. Chciałbym zapytać, czy jednak nie 
powinno się skierować do większej ilości firm, w tym do firm spoza 
Gdańska i też nie uzyskałem po raz trzeci odpowiedzi czy były wśród 
tych trzech firm firmy spoza Gdańska? A jeśli chodzi o limit 30 tys. to to 
nie jest zakaz to jest uprawnienie i jako solidna administracja 
powinniśmy raczej dbać o to, żeby w takich sytuacjach wykazać się 
starannością ponad normatywną. Także to nie jest, że poniżej 30 tys. nie 
można przeprowadzić porządnie takiego przetargu.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA  
Ad vocem chciałabym dodać, że gdyby ustawodawca chciał, żeby przy 
każdym zamówieniu stosować tryby konkurencyjne to by w ogóle nie dał 
możliwości stosowania zamówień do 30 tys. Euro, więc jeżeli tak nie 
zrobił ustawodawca to znaczy, że gmina postępuje zgodnie z prawem. 
Dziękuję.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Ja chciałem ad vocem, że generalnie jeżeli państwu przeszkadza ten 
przepis to możecie dzisiaj w nocy go zmienić, nie ma żadnego problemu.  
 
Brawa  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Chciałem powiedzieć, że to jest dobry pomysł i wcale nie musi być 
w nocy. To rzeczywiście jakby pan zechciał przygotować projekt ja się 
zaangażuję w to, żeby on był procedowany. Natomiast słowo do pani 
radnej Lodzińskiej. Pani chyba po prostu nie rozumie tego co ja 
powiedziałem. Ja mówiłem, że to jest uprawnienie i nie ma zakazu więc 
doskonale rozumiemy, że ustawodawca w ten sposób to określił ale nie 
powiedział, że nie można. Można, jeżeli tylko by się chciało, ja postuluję, 
żeby jednak starać się a oczywisty konflikt interesów… I po raz piąty nie 
uzyskałem odpowiedzi czy wśród tych trzech firm… Panie 
przewodniczący jakby można było prosić o odpowiedź na to jedno 
pytanie, czy wśród tych trzech firm była jakakolwiek spoza Gdańska?  
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Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Dziękuje panie przewodniczący. Ja rozumiem, że może mam blond 
włosy natomiast jeżeli jest taka możliwość, żeby coś usprawnić 
to bądźmy za tym i stosujmy się do tych zapisów, nie utrudniajmy życia 
tak jak to państwo ostatnio robią w każdej dziedzinie. Dziękuję już dalej 
nie będę się wdawała w dyskusję. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Ja chciałem tylko odnieść się, powiem tylko tyle, że akurat firma Patner, 
myślę, że i pan Milewski wie i państwo znacie tą firmę. Przecież to jest 
firma audytorska, odnoszę wrażenie, że jej siedzibą jest budynek na 
Jaśkowej Dolinie, bo tak się rzuca w oczy, tam są biegli rewidenci, no 
można im te uprawnienia zabrać, one zostały nadane, trzeba w takim 
razie podważyć analizę biegłego rewidenta, który jest stworzony każdy, 
ponieważ to jest jawny dokument, może dokonać takiej weryfikacji 
i te uprawnienia biegły straci. To jest jakby odniesienie do tego, że ktoś 
ma uprawnienia i ma prawo wykonywać ten zawód. Pamiętajmy o tym, 
że biegły rewident sprawdza zgodność rachunkową on nie sprawdza nic 
wielkiego, my nie robimy tutaj jakichś nadzwyczajnych audytów 
gospodarności bo to monitorujemy jako Wydział na bieżąco. Moglibyśmy 
tak naprawdę zgodnie z wytycznymi zapytać dwóch. Kiedyś z państwem 
radymi, z Radą poprzedniej kadencji umówiliśmy się, że będziemy pytać 
minimum trzech, po drugie jak pan zwróci uwagę transakcja ma skalę 
5.800 zł no nie oszukujmy się, ktoś z zewnątrz nie jest w stanie nawet 
w tej cenie za delegację przyjechać po prostu. Mogliśmy skierować to do 
Deloitte lub Ernst and Young i zapłacilibyśmy 120 od sztuki badanej. 
Ja w tym nic złego nie widzę, to jest po prostu normalna procedura, to są 
biegli posiadający uprawnienia, jeżeli uprawnienia są nie powinni 
naruszać prawa, jeśli naruszą prawo można te uprawnienia 
zakwestionować i ich pozbawić i nigdy więcej już nie wystartują w tego 
typu zapytaniu i ofercie. Dziękuję bardzo.  
 
Radny JAROMIR FALANDYSZ 
A ja mam tylko pytanie, czy jakieś firmy spoza tych do których wysyłane 
były zapytania miały szansę uczestniczyć w tym konkursie ofert, czy były 
jakieś ogłoszenia, czy informacje, że firmy same mogły się zgłosić 
i w tym uczestniczyć? 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Ja już po raz kolejny apeluję o to, żebyśmy prowadzili dyskusję 
w sposób rzetelny. Na pytania państwo nie odpowiadacie, opowiadacie 
jakieś historie. Panie prezydencie ja nie kwestionowałem uprawnień 
radnych więc niech pan przez ładnych parę minut nie tłumaczy mi, że jak 
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radny ma uprawnienia to należy je szanować, bo tego nie podnosiłem 
i proszę o to, żeby szanować nasz czas i żeby trzymać się obszaru, 
o którym dyskutujemy. W związku z tym po raz kolejny pytam, szósty czy 
wśród tych trzech firm była jakaś firma spoza Gdańska? Bo państwo 
jakoś dziwnie robicie wszystko, żeby nie odpowiadać na pytania. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Ja odpowiem dlatego, że ja w ogóle nic nie mówiłem o tym czy państwo 
macie uprawnienia czy nie. Ja powiedziałem, że biegli rewidenci mają 
uprawnienia a pan mówi, że radni, ja nic takiego nie powiedziałem, ja nie 
kwestionuję nic takiego, no tak tu słychać było przed chwilą. 
Uświadomiłem tylko tyle, że zadajemy pytania, odpowiadając na pytanie 
pana Falandysza, każdy biegły, tak się zresztą też często dzieje, ma 
prawo wystąpić do nas z ofertą i powiedzieć, że chciałby badać 
sprawozdania i tak się czasami dzieje  
 
Głos poza mikrofonem – niesłyszalny 
 
Ta wiedza jest co roku, bo co roku o tym dyskutujemy tutaj między 
innymi w tej siedzibie, to są przepisy o badaniu sprawozdań, to są 
przepisy ogólnodostępne i ogólnoobowiązujące. Tak samo wpływają 
przecież zapytania i wstępne oferty do spółek różnego typu, nawet nie 
Skarbu Państwa i komunalnych tylko również prywatnych, spółek 
akcyjnych, które muszą badać na przykład sprawozdanie. Te firmy dbają 
o to, przysyłają swoje oferty, potem jeżeli znajdują się na listach do nich 
są wysyłane zapytania. Przeczytam jednak uzasadnienie żebyśmy mieli 
wszyscy świadomość, właściwie wycinek z uzasadnienia do powyższej 
uchwały: „Muzeum przeprowadziło rozeznanie rynkowe i otrzymało 
oferty na badanie bilansu instytucji kultury za rok 2015 od trzech 
oferentów. Numer 1 Biuro Biegłego Rewidenta Jolanta Tchórzewska, 
ulica Hutnicza, Gdynia, na kwotę 9.500 zł”. Gdynia to inne miasto. Audyt 
i Księgowość Katarzyna Klejewska, ulica Focha z Gdańska. To samo 
miasto, w kwocie 9.000 zł, nasze miasto rodzinne 9.000 netto. Partner 
Spółka z o.o. Ośrodek Badania Bilansów i Analiz Ekonomicznych, ulica 
Jaśkowa Dolina, również miasto Gdańsk, na kwotę 5.800 zł netto. I jest 
to druga wybrana oferta wśród instytucji kultury, żeby już jakby wyjaśnić 
Partner bada, jeśli państwo przyjmiecie te uchwały, które państwu 
proponujemy, będzie badał maksymalnie dwie instytucje kultury, 
bo złożył tam najkorzystniejsze oferty. Dziękuję bardzo.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Zamknęliśmy dyskusję. Przypomnę druk 506. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    23 
przeciw    -      5 
wstrzymało się  -      2 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/431/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Muzeum Historycznego  

Miasta Gdańska za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

13) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiego 
Archipelagu Kultury za rok 2015 
(druk 507) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 507 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Strategii 
i budżetu opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 507. Kto 
z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    28 
przeciw    -      2 
wstrzymało się  -      2 
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Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
Uchwałę Nr XVI/432/15 

 
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 

sprawozdań finansowych Gdańskiego Archipelagu Kultury 
za rok 2015 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

14) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego za rok 2015 
(druk 508) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 508 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 508. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 

za     -    24 
przeciw    -      3 
wstrzymało się  -      4 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/433/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych  

Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego  
za rok 2015 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

15) W sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Instytutu Kultury 
Miejskiej za rok 2015 (druk 509) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 509 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Komisja Kultury opinia pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 509. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    24 
przeciw    -      3 
wstrzymało się  -      5 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/434/15 
w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 

sprawozdań finansowych  
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Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

16) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Europejskiego 
Centrum Solidarności za rok 2015 
(druk 510) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 510 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii 
i Budżetu opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 510. Kto 
z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    23 
przeciw    -      5 
wstrzymało się  -      4 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/435/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozdań finansowych  
Europejskiego Centrum Solidarności  

za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
 

17) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiej Galerii 
Miejskiej za rok 2015 (druk 511) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 511 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 511. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    23 
przeciw    -      3 
wstrzymało się  -      6 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/436/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Gdańskiej Galerii Miejskiej  

za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

18) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
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finansowych Polskiego Chóru 
Kameralnego „Schola Cantorum 
Gedanensis” za rok 2015 
(druk 512) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 512 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 512. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    23 
przeciw    -      3 
wstrzymało się  -      5 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/437/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Polskiego Chóru Kameralnego 

„Schola Cantorum Gedanensis” za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

19) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Cappelli Gedanensis 
za rok 2015 (druk 513) 
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KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 513 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 513. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    23 
przeciw    -      2 
wstrzymało się  -      7 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/438/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Cappelli Gedanensis za rok 2015 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 
 

20) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Klubu Żak za rok 2015 
(druk 514) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 514 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 514. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    22 
przeciw    -      2 
wstrzymało się  -      8 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/439/15 
 

w spawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Klubu Żak za rok 2015 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

21) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Miejskiego Teatru 
Miniatura za rok 2015 (druk 515) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 515 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 515. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    24 
przeciw    -      3 
wstrzymało się  -      5 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/440/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych Miejskiego Teatru Miniatura  

za rok 2015 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

22) W sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Centrum Sztuki 
Współczesnej Łaźniak za rok 2015 
(druk 516) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 516 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Komisja Strategii i Budżetu 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 516. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    23 
przeciw    -      2 
wstrzymało się  -      7 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 
 
 
 
 



44 

 

Uchwałę Nr XVI/441/15 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania 
sprawozdań finansowych  

Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia  
za rok 2015 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

23) w sprawie wyrażenia zgody 
na wprowadzenie zmian w wykazie 
jednostek organizacyjnych 
Wojewódzkiej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej im. Josepha Conrada-
Korzeniowskiego w Gdańsku 
(druk 518) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ – CHMIELECKA – Kierownik Referatu Polityki 
Kulturalnej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 518 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Komisja Kultury opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. 
Druk 518. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      3 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/442/15 
 

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie zmian  
w wykazie jednostek organizacyjnych Wojewódzkiej  

i Miejskiej Biblioteki Publicznej  
im. Josepha Conrada-Korzeniowskiego w Gdańsku 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

24) w sprawie zasad stosowanych 
przy wznoszeniu pomników 
na terenie Gdańsk (druk 447 
+ autopoprawka) 

 

Projekt uchwały druk 447 z autopoprawką został zdjęty 
z dzisiejszej sesji.  
 
 

25) w sprawie uchwalenia 
miejskiego programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji 
lokalnego rynku pracy na lata 2016 
– 2017 (druk 448) 

 
 
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
Przedstawił projekt uchwały druk 448 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuje bardzo panie dyrektorze. Komisja Polityki Gospodarczej 
i Morskiej opinia pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Piotr Borawski. 
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Radny PIOTR BORAWSKI 
Dziękuję bardzo. Pani dyrektorze mam takie pytanie: w dokumencie jest 
zapisana dana związana z bezrobociem z czerwca tego roku, stopa 
bezrobocia na poziomie 5,2. Czy ma pan jakąś aktualną dane już po 
wakacjach?  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
Tak, w tej chwili stopa bezrobocia w Gdańsku wynosi 4,2.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
To jeden z lepszych wyników chyba w ostatnim czasie?  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
Jeden z najniższych w kraju.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Przypomnę druk 448. 
Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0 
 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/443/15 
 

w sprawie uchwalenia miejskiego programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy  

na lata 2016 – 2017 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
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26) w sprawie uchwalenia 
miejskiego programu „Wsparcie dla 
osób aktywnie poszukujących pracy 
na lata 2016 – 2017” (druk 449) 

 
 
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
Przedstawił projekt uchwały druk 449 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuje bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 449. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/444/15 
 

w sprawie uchwalenia miejskiego programu  
„Wsparcie dla osób aktywnie poszukujących pracy  

na lata 2016 – 2017” 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

27) w sprawie podjęcia współpracy 
Gminy Miasta Gdańska z Gminą 
Żukowo w celu realizacji projektu, 
którego celem jest budowa „Węzła 
integracyjnego Osowa” w ramach 
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Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych dla Obszaru 
Metropolitalnego Trójmiasta 
(druk 505)    

 
 
 
MARCIN DAWIDOWSKI – Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych 
Przedstawił projekt uchwały druk 505 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Druk 505. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/445/15 
 

w sprawie podjęcia współpracy Gminy Miasta Gdańska  
z Gminą Żukowo w celu realizacji projektu,  

którego celem jest budowa „Węzła integracyjnego Osowa” 
w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych  

dla Obszaru Metropolitalnego Trójmiasta 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
 
 

 
28) w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie w 2015r. pomocy 
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finansowej w kwocie 400.000 zł 
w formie dotacji celowej na zadanie 
inwestycyjne związane z budową 
kanalizacji sanitarnej 
z miejscowości Sulęczyno 
do miejscowości Ostrów Mausz, 
obręb Kłodno (druk 521)  

 
 
 
MARCIN DAWIDOWSKI – Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych 
Przedstawił projekt uchwały druk 505 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuje bardzo. Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, 
Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna. Głos w dyskusji bardzo 
proszę pan przewodniczący Strzelczyk.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja mam takie pytanie. Użytkownik, czyli ta Fundacja, która użytkuje ten 
nasz ośrodek, ona rozumiem odprowadza należne podatki gminie 
Sulęczyno i wszystkie opłaty lokalne reguluje ona czy my?  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Wieczyste użytkowanie, zresztą w tej notatce napisaliśmy, jest po naszej 
stronie, płacimy 45.000 zł rocznie. Zresztą jest to wynegocjowana, nowa 
stawka z gminą Sulęczyno ze względu na charakter działalności, która 
tam jest prowadzona, ponieważ to jest, tak jak wspominał pan dyrektor, 
ośrodek rehabilitacyjny wspierający sportowców niepełnosprawnych 
i dostał 3 lata temu miano ośrodka przygotowawczego olimpijskiego dla 
sportowców niepełnosprawnych. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Czyli podsumowując wszystkie daniny i opłaty lokalne gminie Sulęczyno 
należne my płacimy?  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Tak. 
 
Radny JAROSŁAW GORECKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, ja mam takie pytanie: czy ten 
ośrodek jest prowadzony przez osobę prywatną czy jakąś organizację? 
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ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Stowarzyszenie Szansa Start Gdańsk. To Stowarzyszenie miało zresztą 
tutaj swoją siedzibę, ono pracowało tutaj ze sportowcami 
niepełnosprawnymi również w Gdańsku fizycznie, tutaj nieopodal.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Jeżeli płacimy wszystkie opłaty lokalne, kwestia doprowadzenia tej 
kanalizacji czy przebudowa tej kanalizacji jest jak najbardziej zadaniem 
własnym gminy no to szczerze mówiąc nie bardzo jest sens, według 
mnie, dofinansowania jeszcze gminy Sulęczyno w ten sposób. Ale mam 
jeszcze jedno pytanie: czy ten użytkownik tego obiektu poza 
prowadzeniem działalności statutowej polegającej na rehabilitacji 
i przygotowaniu paraolimpijczyków prowadzi również na majątku tego 
ośrodka działalność komercyjną?  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Ma prawo, natomiast faktem jest, że nie badaliśmy, natomiast oczywiście 
zgodnie z przepisami prawa może prowadzić tą działalność jeśli 
przekazuje środki na działalność statutową, w przeciwnym wypadku nie 
mógłby jej prowadzić.  
 
Radny JACEK TEODORCZYK 
Ja chciałem się dopytać, bo ja rozumiem, że skoro przeprowadziła tam 
ta organizacja pozarządowa remonty i widać, że włożył tam parę 
milionów złotych no to musi prowadzić jakąś działalność, bo inaczej nie 
miałyby przychodów, tak to rozumię, no bo inaczej nie byłby w stanie 
przeprowadzić tego remontu i te 400.000 zł płacimy, dla mnie byłoby 
zrozumiałe gdybyśmy my dofinansowali ich, nie wiem czy mielibyśmy 
prawo, bo też cały czas zadaję sobie pytanie czy musimy gminę? 
Bo zrozumiałbym jakbyśmy tego użytkownika w jakiś sposób 
dofinansowali, więc to jest dla mnie mało tylko zrozumiałe, bo oczywiście 
działalność jest bardzo chwalebna tylko to jest dla mnie niezrozumiałe, 
że dofinansowujemy gminę miejscową, bo gdybyśmy w tym budynku na 
koszt jakiś poprawiali i robili, to dla mnie zrozumiałe jest zupełnie, to też 
podnosimy wartość tego budynku, gdybyśmy sami go remontowali ale 
my dofinansowujemy gminę i gdyby mógł jakiś promień wiedzy w moją 
stronę pójść. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
My nie moglibyśmy dofinansować niczego w budynku, 
bo zobowiązaliśmy do tego właśnie Stowarzyszenie, z tego tytułu 
Stowarzyszenie ma odpłatne użytkowanie w kwocie tysiąca niecałego 
rocznie i z tego tytułu musi inwestować, co roku przedstawia nam plany. 
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Jeśli chodzi o wydatki na daniny publiczne obniżyliśmy je od 2009 roku, 
zgodnie ustalając te zasady z gminą Sulęczyno o milion złotych 
sumarycznie o 5 lat, tak zostały obniżone nam stawki związane z tą 
nieruchomością, jeśli chodzi o wieczyste użytkowanie i o podatki 
z prostej przyczyny, ze względu na charakter działalności tam 
prowadzonej. Trzeci element bardzo istotny, czyli odpowiedź dlaczego 
gmina. Po pierwsze, jest to projekt europejski i prowadzony przez gminę 
Sulęczyno, która jest inwestorem. Gmina wprowadzając tam partnera 
prywatnego i pobierając od niego, na tym etapie trudną 
do przysposobienia zgodnie z polskim prawem, bo gdyby oni inwestowali 
i chcieli podłączyć się do nieistniejącej sieci można by było zastosować 
coś na wzór artykułu 16 z ustawy o drogach, o budowie dróg, gdzie 
byłaby partycypacja w budowie infrastruktury, dzisiaj kiedy gmina 
wyznaczyła budowę tej sieci, strasowała ją, pociągnęła na nią 
finansowanie europejskie i ją buduje, pobranie już daniny od podmiotu 
zewnętrznego nie publicznego bardzo mocno prawdopodobnie 
zaburzyłoby, bo tak głęboko jeszcze tego nie analizowaliśmy z punktu 
widzenia samego studium wykonalności ale wiemy, że tak u nas by było, 
że studium wykonalności byłoby zaburzone. Mieliśmy taki prosty 
przykład, że skoczę i przeskoczę w czasie w przy Armii Krajowej, gdzie 
Auchan realizując już wygasłą ale czuło swoją odpowiedzialność 
za projekt w Gdańsku, dokonało daniny w kwocie 4,5 mln zł darowizny 
na rzecz miasta Gdańska, która de facto była wkładem własnym do Armii 
Krajowej ale przeznaczona była na analizę i rozbudowę siedzi 
na Gdańsku Południe, co nota bene w konsekwencji zostało 
wykorzystane i również zbudowaliśmy dojazdy do PKM-u i rozbudowę 
sieci komunikacji publicznej w Gdańsku na tejże drodze. Inwestując 
w postaci pomocy międzygminnej podnosimy wartość naszej 
nieruchomości, zdecydowanie. I teraz dyskusja jest tylko taka czy 
powinno to robić Stowarzyszenie, nie ma nawet możliwości tego 
zrobienia bo moglibyśmy podobnie z nimi rozmawiać, powiedzieć ok 
chcielibyśmy żebyście w tej kwestii podnieśli tą wartość wystartujcie 
o konkurs, jeśli państwo byście uznali, że możemy taki konkurs 
przeprowadzić na tego rodzaju grand dla Stowarzyszenia, jeśli 
wystartujecie i wygracie konkurs dostaniecie taką dotację i z niej byście 
się musieli rozliczyć. Natomiast to jest bardzo skomplikowany proces raz, 
dwa - prawdopodobnie niemożliwy z punktu widzenia gminy Sulęczyno, 
żeby pobrać świadczenie od podmiotu prywatnego dofinansowujące 
rozbudowę sieci kanalizacji w tym miejscu stąd nasza pomoc i ten 
wniosek Sulęczyna do nas i nasza aprobata i wniosek do państwa 
o wyrażenie na to zgody.  
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Radny JERZY MILEWSKI 
Dziękuję. Ja postaram się bardzo wyraźnie zadać pytanie i bardzo 
proszę o wyraźną odpowiedź. Po pierwsze tak, głównym argumentem 
jak słyszę jest zwiększenie wartości nieruchomości, więc chciałbym 
zapytać o ile zwiększenie? Jeżeli zwiększenie wartości nieruchomości 
to rozumiem, że też wzrosną przychody z tej nieruchomości. Pytanie 
o ile wzrosną przychody Gdańska z tej nieruchomości? Po trzecie 
chciałbym zapytać o założycieli tego Stowarzyszenia. Kto jest na liście 
założycieli Stowarzyszenia i po ostatnie: za ostatni rok jaka była wartość 
przychodów tego Stowarzyszenia? Dziękuję.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Na połowę tych pytań bardzo wyraźnie panu odpowiem, że przygotuję 
panu odpowiedź na piśmie, ponieważ nie jestem w stanie panu 
powiedzieć, udzielić tej odpowiedzi. Ponieważ nie wiem kto jest 
założycielem Stowarzyszenia, nie bardzo mnie to interesowało 
dotychczas a również nie wiem jaką kwotą sumy przychodów i bilansową 
zakończył ostatni rok to Stowarzyszenie. Dla mnie istotne było, jakie 
nakłady poniósł w okresie użytkowania na moje mienie, moje 
w rozumieniu miasta Gdańska. O ile wzrośnie wartość tej nieruchomości, 
myślę, że bardzo wyraźna odpowiedź, którą pan bardzo dobrze zna – nie 
wiem. Minimum 400 tys. zł dlatego, że inwestujemy w przyłącze sieci, 
które zostało wyszacowane w tejże analizie wniosku gminy Sulęczyno 
na kwotę 400 tys. zł i o tyle według nas zwiększy się na pewno wartość 
tej nieruchomości. Oczywiście możemy poprosić biegłego 
rzeczoznawcę, który dokona weryfikacji wartości tejże nieruchomości, 
myślę, że jest to możliwe, natomiast nie wiem czy ma akurat na dzień 
dzisiejszy bardzo ważne znaczenie skoro ten obiekt i tak jeszcze jeśli 
będzie dalej prowadzona na nim działalność statutowa Stowarzyszenia 
będzie użytkowany przez to Stowarzyszenie. My działamy 
perspektywicznie nie na dzisiaj. Sieć jest prowadzona i uważamy, 
że powinniśmy tą sieć po prostu do siebie doprowadzić i tylko tyle. I nie 
pokrywamy 100% budowy tejże kanalizy, więc na tym odcinku, który 
do nas dochodzi do naszej nieruchomości, bo żebyśmy mieli 
świadomość to nie jest kanaliza, która idzie obok i my się do niej 
przyłączamy tylko to jest kanaliza, którą chcemy, żeby do nas 
doprowadzono, po prostu, do naszego mienia, do naszego Ośrodka. 
Drugie pytanie, nie wpłynie bezpośrednio na przychody, bo jak dobrze 
znamy też i zasady ekonomii, tutaj pewnie nie musimy się spierać, 
wzrost wartości to nie jest wzrost wartości przepływu i cash flow tylko, 
tylko to jest wzrost wartości na tym polega nowa teoria ekonomii 
od której już od dawna się o niej dyskutuje, zresztą są już kolejne jej 
ewolucje, że wartość budujemy nie tylko przez pryzmat bezpośredniego 
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cash flow, który generuje produkt, korporacja, dzisiaj powstają firmy, 
które generują tylko poczucie czegoś i one już budują wartość, 
świadomość, potencjał i to jest dokładnie wartość i stąd prosta 
odpowiedź skoro mamy umowę użytkowania wycenioną rocznie 
na niespełna 1.000 zł to nie będzie następowała wraz z tą inwestycją 
zmiana wartości tejże umowy, nie będzie następował wzrost przychodów 
bezpośrednich, nastąpi tylko wzrost wartości poprzez uszlachetnienie 
i wzbogacenie majątku.  
 
Radna ALEKSANRDA DULKIEWICZ 
Dziękuje panie przewodniczący. Panie radny Milewski mi jest przykro, 
że właściwie na każdej sesji my rozmawiamy o tym samym. Gdyby pan 
chciał przychodzić na Komisję Budżetową i zadał to pytanie, bo mieliśmy 
w tym tygodniu dwie Komisje, to być może pan prezydent Bojanowski 
mógłby być lepiej przygotowany i w pełni na te pytania odpowiedzieć. 
To są tak szczegółowe pytania, które rzeczywiście w pierwszym czytaniu 
uchwał powinniśmy rozstrzygać. No nie wiem, no może pan się 
zastanowi, może pan nie ma czasu na bycie radnym i reprezentowanie 
interesów Gdańszczan, bo skoro tylko od czasu do czasu jest pan w tym 
zakresie aktywny. Dziękuję.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, panie prezydencie właściwie poruszone tutaj były 
kwestie techniczne ale z takim zdziwieniem, zaskoczeniem 
dowiedzieliśmy się, że miasto Gdańsk posiada taką nieruchomość w tym 
miejscu, bo o tym do tej pory nie słyszałem. Ja odnoszę wrażenie, 
że prowadzi działalność charytatywną i stąd takie zaskoczenie, 
bo przecież wiemy co to są zadania własne gminy, po co Gdańskowi 
taka nieruchomość i dotąd nie padła idea w ogóle posiadania takiej 
nieruchomości, prowadzenia tego rodzaju działalności bo tak jak na 
wstępnie powiedziałem kojarzy mi się to z taką donacją, że robimy coś 
dla Polski, na terenie Polski, bo my wiemy co to są zadania własne 
gminy i jakoś zabrakło tutaj tego uzasadnienia, to jest nowa wiadomość 
dla mnie i pewnie tej idei posiadania tej nieruchomości potrzebujemy. 
Druga kwestia, która mi się tutaj, wysoka radno, nasuwa to to, że zawsze 
można uszczypliwie komentować wypowiedzi innych radnych ale to nie 
wyjaśnia wątpliwości merytorycznych, które dotyczą akurat tego projektu 
uchwały. To tyle.  
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Odpowiem tak. To, że mamy Ośrodek na terenie Metropoli jeszcze raz 
odpowiem, bo nie mamy go w Częstochowie pod Janą Górą tylko mamy 
go w Sulęczynie, jest to gmina, która jest gminą metropolitalną, więc 
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to jakby tak strasznie nas nie zaskakuje, jego odległość oczywiście, 
pewnie pytanie po co nam Ośrodek? No nam Ośrodek nie był potrzebny 
dlatego w 2009 roku przymierzaliśmy, dokonywaliśmy procedur 
przygotowawczych do zbycia tego Ośrodka, ponieważ on był 
w zastraszającym stanie, bo podlegał pod instytucje kultury Hewelianum, 
były problemy z użytkownikiem bo on był komercyjnie wynajmowany, 
on tam płacił, raz nie płacił, windykowaliśmy go, mieliśmy problem 
z procesem bo egzekucyjnie go wyrzuciliśmy w ogóle z tego ośrodka 
i był przygotowany do zbycia i wtedy pojawił się temat Ośrodka Start 
niepełnosprawnych, który miał tutaj swoją nieruchomość w Gdańsku 
i prowadził swoją działalność jako tam uboczną, gdzieś niewidoczną 
nawet za bardzo w Gdańsku ale miał bardzo dużo osób, sportowców 
niepełnosprawnych, którymi się opiekował i zajmował, no wydaje mi się, 
że to jest jakby jednak statutowy obowiązek miasta Gdańska również, 
tak jak inni niepełnosprawni tak i sportowcy niepełnosprawni. Z dużą 
atencją, zainteresowaniem pochylił się nad tym Ośrodkiem no i wtedy 
mogąc sprzedawać czysty grunt właściwie bez żadnych nakładów, 
bo nakłady, które tam były obniżały jego wartość bo trzeba było 
właściwie je wyburzyć. Ja miałem okazję dwukrotnie od 2010 roku być 
w tym Ośrodku na wizytacji nie prywatnie, nie konsumując możliwość 
tylko wizytowałem go formalnie co na nim się dzieje i widziałem jak 
on się rozwija, jak wyburzane są przestrzenie, jak buduje się sale 
gimnastyczne i wyposaża dla sportowców niepełnosprawnych, jak 
przygotowuje się drogi, likwiduje wszystkie bariery, które są w typowych 
po peerelowskich ośrodkach ponieważ to jest Ośrodek, który 
otrzymaliśmy w spadku, my go nie kupiliśmy nigdy, po prostu po jakimś 
tam przedsiębiorstwie… Prorem, przepraszam nawet nie wiedziałem 
dokładnie, nie znam tej historii. Budynek sprzedano a to zostawiono, 
bo to było wtedy bez wielkiej wartości, był to Ośrodek Wypoczynkowy, 
można było oczywiście też sobie wyobrazić, żeby go podzielono 
na działeczki i oddano za jedną złotówkę pracownikom, tego nie 
zrobiono wtedy, myślę, że dobrze z punktu widzenia tego co tam się 
dzisiaj dzieje i uważam, że dobrze wręcz dla naszej misji, bo my też 
pewne misje mamy ale nie wychodzimy z nimi poza metropolię panie 
Kazimierzu, zostajemy w metropolii, tak jak Sulminowi, zresztą państwo 
wyraziliście zgodę, pomagamy budować drogę, która nie jest w naszym 
miejscu ale jest też gdzieś dla nas z punktu widzenia Gdańska 
potrzebna, łączącą Otomin przez Sulmin z Niestępowem 
i w konsekwencji z gminą Żukowo, tak i tutaj z Sulęczynem próbujemy 
budować, moim zdaniem, bardzo wartościowy projekt i z tą Fundacją 
opieki nad ludźmi, który są niepełnosprawni, są sportowcami i potrzebują 
tego wsparcia, bo nie ma dla nich sponsorów, bo biznes się nimi średnio 
interesuje, więc my nie dokładamy do nich formalnie, utrzymujemy nasze 
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mienie, nie sprzedaliśmy, nie oddaliśmy go więc w razie czego gdyby nie 
była prowadzona ta działalność zawsze możemy rozwiązać tą umowę 
użytkowania, zawsze możemy zlikwidować czyli mamy silniejsze prawo 
niż mieliśmy jeszcze wcześniej kiedy był tam zarządcą trwałym 
Hewelianum i miał dzierżawcę komercyjnego, więc naprawdę dziwi mnie 
w ogóle ta polemika, którą dzisiaj prowadzimy, naprawdę jestem bardzo 
zdziwiony i zakładam, że gdybyśmy dostali te wszystkie pytania w tejże 
odpowiedzi, którą państwo dostaliście na maile napisalibyśmy kto jest 
założycielem stowarzyszenia pewnie statut byśmy do niego dołączyli, 
dołączyłbym wszystkie inne wyjaśnienia, przecież pan Piotr Gierszewski 
dokładnie wie, bo nawet patrzy na mnie, że gdybyście państwo 
o to zapytali to byście to dostali, tu nie ma żadnych tajności przecież.                
 
Radny JAROSŁAW GORECKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, proszę państwa 40 lat temu 
faktycznie ten Ośrodek to było kwitnące cacko, tam na wczasy 
przyjeżdżali i Rosjanie, Węgrzy, wtedy jeszcze Jugosłowianie, 
przepiękny Ośrodek, znam to miejsce doskonale, ponieważ po drugiej 
stronie tego jeziora spędzałem wszystkie moje wakacje od czasu szkoły 
podstawowej aż chyba do studiów. Ale teraz kilka uwag. Nikomu z tego 
co pamiętam, Ośrodek ten był nawet wyceniany kilkanaście lat temu i nie 
było chętnych na zakupienie tego Ośrodka za wycenioną kwotę, ten 
Ośrodek po prostu nie był przez wiele lat remontowany. Swojego czasu, 
zawsze były tam szamba a w najgorszym okresie, kiedy wszystkie 
jeziora były zatruwane w głąb jeziora z tego Ośrodka, to jest Ośrodek 
położony na takim ostrowiu na półwyspie były odprowadzone rury, które 
na zewnątrz kilkadziesiąt metrów w głąb jeziora odprowadzały po prostu 
ścieki, po pewnym czasie oczywiście, kilkanaście lat temu zostało 
to zlikwidowane. Wydaje mi się, że faktycznie to jest szansa na to, żeby 
ucywilizować po pierwsze ten Ośrodek a po drugie faktycznie jest 
to miejsce przepiękne i warto mu dać szansę do jakiegoś sensownego 
funkcjonowania.              
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Jeszcze ten wątek, tak? 2009. Skąd od 2010 obniżyły się te stawki 
danin, o łącznie milion złotych. Ponieważ w 2009 roku, przypomnę tylko 
jeśli nie pamiętamy, niestety był to czas kryzysu finansowego, więc to był 
ten trudny moment w ogóle na zbywanie nieruchomości, nie mogliśmy 
znaleźć na to klienta, tak jak mówiłem wcześniej, były prowadzone, 
ja byłem uczestnikiem rozmów z gminą Sulęczyno, której 
proponowaliśmy żeby kupiła od nas ten Ośrodek jako tam wartość tych 
ciągnionych w płatności wieczystego użytkowania, stąd gmina Sulęczyno 
obniżyła nam te opłaty, bo powiedziała sorry nie ma tych pieniędzy, nie 
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może tego zrobić, ale ten Ośrodek na brzegu jeziora jest dla niej bardzo 
ważny, wtedy też oczywiście rozpoczęliśmy rozmowy na ten temat, 
że trzeba, jeżeli to ma tak wyglądać, jeżeli to ma funkcjonować to proszę 
budować, musimy zacząć poprawiać jakość całej okolicy i tak dalej, więc 
to jest jeszcze ten jeden wątek, który jest chyba ważny dlaczego zostały 
nam w ogóle obniżone opłaty za wieczyste użytkowanie, bo był wniosek 
do Sulęczyna o zakup od nas tego Ośrodka wtedy w 2009-2010 roku. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Dziękuję bardzo. Panie prezydencie chcę zwrócić uwagę, że to państwo 
wnioskujecie tą uchwałę i to po państwa stronie jest obowiązek 
odpowiedniego przygotowania pełnej wiedzy na temat tej uchwały 
i proszę nie przerzucać tego obowiązku na drugą stronę. My mamy 
prawo od państwa uzyskać informacje niezbędne do tego, żeby wyrobić 
sobie pogląd i tak chyba ta relacja wygląda, po pierwsze. Po drugie, 
z tego co zauważyliśmy właśnie nie przygotował pan odpowiednio tej 
uchwały, nie wie pan kto jest właścicielem, nie wie pan jakie są 
przychody, jaka jest sytuacja finansowa? W tej sytuacji proszę uważać 
bo za chwilkę radna Dulkiewicz złoży wniosek o pana odwołanie dlatego, 
że pan źle przygotowuje się do sesji. A jeśli chodzi o pytanie, 
to chciałbym zapytać, czy pan prezydent może wie na ile lat zawarta jest 
umowa z tym Stowarzyszeniem?  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący niestety zmuszony jestem 
do kolejnej rady. Dzisiaj w nocy musicie drugą ustawę zmienić, 
o samorządzie gminnym, bo niestety takiego wniosku o odwołanie 
prezydenta no niestety złożyć nie można, także jak zmienicie w nocy 
dzisiaj ustawę być może na następnej sesji już będzie można takie 
wnioski składać, to rzecz pierwsza. Rzecz druga po raz kolejny apeluję, 
właściwie na każdej sesji jest taki sam apel, wpłynęła ta uchwała 10 dni 
temu, nikt nigdy nie robił żadnej tajemnicy, istnieje instytucja po pierwsze 
zapytań, po drugie pierwsze czytanie na Komisjach, po trzecie 
możliwość, nie wiem, poproszenia przewodniczącego Komisji, czy 
skierowania pisma do prezydenta z prośbą o wyjaśnienie takiej czy innej 
kwestii, jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości, nikt nie robi żadnej tajemnicy. 
Po raz kolejny odgrywamy tą scenę, że 5 minut przed głosowaniem 
mamy zalew szczegółowych pytań, które można było przez 10 dni 
dokładnie krok po kroku zaproponować, połowa zresztą odpowiedzi 
znajduje się w uzasadnieniu, którego większość radnych jak widać nie 
czyta. Nie wiem, apeluję po raz kolejny, może coś się zmieni na kolejnej 
czy na następnej sesji chociaż mówiąc szczerze wątpię. Dziękuję.  
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ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Nie wiem od czego zacząć. Zbieram myśli. Cały czas je zbierałem, może 
to też jest już czas, który świadczy o tym, że może może jest czas 
odejść, ja zawsze uważam, że trzeba mieć tego świadomość, dziękuję 
za przypomnienie, to jest taki moment refleksji, pierwsze. Po drugie 
odnoszę wrażenie, że ja teraz już mówię bardzo poważnie, ja nigdy pana 
nie staram się obrazić, pan robi to permanentnie i czuję się z tym źle, 
osobiście jako człowiek Andrzej Bojanowski, nie zastępca prezydenta 
jako Andrzej Bojanowski czuję się z tym słabo dlatego, że pan 
wielokrotnie zarzuca mi niekompetencje i nieprzygotowanie będąc 
samemu nieprzygotowanym i wie pan to jest takie bardzo dla mnie 
bolesne bo można mieć pretensje do mnie o poglądy polityczne, 
o poglądy co do skali i projektów ale naprawdę rzadko kiedy, nawet pana 
przeciwnicy w 2006 roku kiedy szczyszczali mnie z zarządu Morskiego 
Portu Gdańsk przepraszali za to, że to robią, bo byłem kompetentnym 
pracownikiem, wie pan? I to jest ta różnica, że ja zawsze staram się być 
kompetentnie przygotowany, staram się odpowiadać na pytania, jestem 
co najwyżej prowokowany politycznie i nawet się tego zdążyłem nauczyć 
przez 8 lat, może nawet przez więcej, ale pan mnie obraża publicznie, 
to się wszystko nagrywa i każdy może to odsłuchać i dlatego jest taka 
moja odpowiedź na pana teraz stwierdzenie, nie zgodzę się z tym żeby 
pan mnie publicznie obrażał, że jestem nieprzygotowany 
i niekompetentny, to jest pierwsza rzecz, i wolałbym, żebyśmy więcej 
tego wątku nie ciągnęli, może pan próbować mnie odwoływać, robić 
co pan chce, naprawdę. Drugi element to Komisje odbywają się między 
innymi po to, żebyśmy stawiali i pokazywali niejasności, które stawiamy 
przy uchwałach i odpowiedź, którą do państwa wysłaliśmy, którą 
możemy przeczytać, pewnie ja już nie, bo jestem dosyć nerwowy i głos 
by mi się łamał w tym momencie, zrobi to jeżeli pan sobie życzy dyrektor 
Dawidowski i w tym momencie może odpowie panu, że ta umowa była 
zawarta na 40 lat a jej koniec do 23 grudnia 2049 roku, akapit siódmy 
naszej odpowiedzi. I gdyby pan szczerze z nami rozmawiał 
to ja rozumiem, że można bić się na argumenty, ale pan jest po prostu 
nie szczery. Dziękuję bardzo.  
    
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Wysoka rado, panie przewodniczący, panie prezydencie mi się nasuwa 
taki wniosek. Rzeczywiście regulamin Rady przewiduje, że pracujemy 
w Komisjach ale różni radni pracują w różnych Komisjach i mamy teraz 
sesję plenarną, na której rozumiem, że członkowie jednych Komisji 
mówią do innych radnych z innych Komisji, to jest rodzaj pewnej 
polemiki, to należy zaakceptować, ale konkluzja moja jest taka, 
że z Komisji Strategii i Budżetu ze sprawozdania pana 
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przewodniczącego Borawskiego wynika, że nie zadają pytań ponieważ 
stosują taktykę głosowania takiej maszynki do głosowania, stąd jeżeli 
jesteśmy zdziwieni tym, że mamy taką nieruchomość zadajemy pytania, 
to się okazuje, że należało przyjść na Komisję pana przewodniczącego 
Piotra Borawskiego, tam byśmy się pewnie wielu rzeczy dowiedzieli, 
zadali pytania, przygotowali się czy uzyskali odpowiedzi, stąd 
sprzeciwiam się takiej retoryce, uważam, że sesja plenarna również jest 
taką okazją żeby rozwiać wątpliwości a nie po to żeby stosować jakąś 
taktykę takiej wojenki psychologicznej, że my mamy większość to mamy 
rację i w związku z tym nasze oklaski będą głośniej brzmiały niż oklaski 
mniejszości. Stoję na stanowisku, że jeżeli ktoś dopytuje, jeżeli ktoś 
oświadcza to z szacunkiem się do tego odnoszę. Zawsze 
podkreślaliśmy, że praca w Komisji daje pewien materiał ale między 
posiedzeniem Komisji a posiedzeniem sesji Rady Miasta jest troszeczkę 
czasu, mogą się narodzić następne pytania i wątpliwości stąd moja 
wypowiedź: nie gódźmy się na to żeby na forum miasta Gdańska gdzie 
panuje podobno taka dewiza Nec Temere Nec Timide stosowano takie 
proste chwyty psychologiczne, żeby zdominować mniejszość. Dziękuję 
bardzo.    
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Ja tylko chce państwu wyjaśnić, że pierwszy temat z którym się 
spotkaliśmy na konwencie, poprosiliśmy panią sekretarz o informacje. 
To co wiem informacja przyszła na maila do wszystkich i taka była 
historia, tak że to nie jest tak, myśmy sami się z tym pierwszy raz 
zderzyli, natomiast poszła informacja i myślę, że gdyby były jeszcze 
zwroty komu co potrzeba to by taką informację dosłano. A teraz 
w związku z tym, że to dotyczyło pana przewodniczącego Komisji 
Strategii i Budżetu myślę, że jemu wypada w tym momencie udzielić 
głosu.     
  
Radny PIOTR BORAWSKI 
Szanowny panie radny, drogi Kazimierzu, żeby pracować w Komisji 
to trzeba uczestniczyć w jej posiedzeniach. Pan radny Milewski 
od marca uczestniczył w jednym posiedzeniu Komisji w lipcu. W ciągu 
ostatniego roku na 22 posiedzenia uczestniczył bodaj w 6 czy 7 
posiedzeniach. Permanentnie nie przychodzi na posiedzenia Komisji 
Strategii i Budżetu i nie może zadać pytań bo po prostu go na nich nie 
ma. Taka jest odpowiedź na pana pytanie. Dziękuję.    
Radny JERZY MILEWSKI 
To może zacznę od pana radnego Borawskiego. Chciałem powiedzieć, 
że po tych kilku obecnościach na Komisji zauważyłem, że moja 
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nieobecność jest niewielką stratą, ponieważ nie udało mi się nigdy 
uczestniczyć w dyskusji  
 
Brawa 
 
Rozumiem, że to jest właśnie pokaz państwa kultury zgodny z apelem 
pana prezydenta Bojanowskiego, tak że bardzo dziękuję 
za potwierdzenie tych racji, które pan prezydent Bojanowski wygłosił. 
Natomiast ten brak straty wynika z tego, że na Komisji jakakolwiek 
dyskusja by nie była to głosowanie zawsze jest takie samo, więc muszę 
powiedzieć, że mam poczucie, że strata jest niewielka i jedynie 
jakikolwiek sens ma właśnie dyskusja na sesjach Rady Miasta i zupełnie 
nie rozumiem dlaczego państwo apelujecie o to żeby tą dyskusję 
redukować? Ja bardzo gorąco zachęcam do tego, żebyśmy mimo 
wszystko dyskutowali na sesjach Rady Miasta. Panie prezydencie 
ja żadną miarą nie zamierzałem pana obrażać, więc nie wiem dlaczego 
pan tak emocjonalnie zareagował? Ja pana chciałem uchronić przed 
aktywnością pana koleżanki radnej, która widziałem, że jest dzisiaj 
w takim nastroju, że chciałaby odwoływać i szuka, że tak powiem 
pretekstu a pan jej ten pretekst dał, więc chciałem pana przestrzec tylko 
przed radną, która odniosłem wrażenie, że dzisiaj jest w nastroju 
do odwoływania. Chciałem powiedzieć panie prezydencie, że jeśli ktoś 
kogoś obraził to pana sugestie o nieszczerość są niczym 
nieuzasadnione, jeśli pan ma jakieś racje do wysuwania tego typu 
hipotez, to bardzo proszę ale muszę powiedzieć, że to właśnie było 
obraźliwe. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. A ja szanowni państwo wrócę do prac Komisji. 
Uważam, że większość dyskusji powinna się odbywać, większość pytań 
odbywać się na Komisji. Jest zawsze szansa, tutaj poprę pana 
przewodniczącego Komisji bo to wszystkich Komisji dotyczy, że jest 
szansa wtedy jeśli coś nie jest wyjaśnione, że można jeszcze przed 
sesją uzyskać takie informacje, jest większa szansa bo nie wszystkie 
wiadomości oczywiście każdy musi wiedzieć i mieć dane pod ręką i jest 
o wiele prościej jak to się odbywa na Komisji a tu ewentualnie już dograć 
coś odpowiedzieć. Także ja też namawiam do tego, żeby to się 
odbywało na Komisjach jednak. Dziękuję. A w związku z tym, że była 
wywołana pani przewodnicząca Dulkiewicz to również udzielam głosu 
pani Dulkiewicz. 
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Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Ja nie bardzo to wywołanie rozumiem, ale może pan Milewski mi to 
wyjaśni. Ja chciałam dwie rzeczy powiedzieć, po pierwsze chciałam 
zapytać pana panie przewodniczący czy my będziemy zmieniali 
regulamin Rady Miasta Gdańska, bo odnoszę wrażenie, że dzisiaj jest 
obowiązkowa praca w Komisjach a tu z wypowiedzi pana radnego 
Milewskiego rozumiem, że nie do końca więc chciałam zapytać czy 
jakieś są tu związane z tym plany? To po pierwsze.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Nic nie wpłynęło. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Po drugie chciałam podziękować radnemu Kazimierzowi Koralewskiemu, 
którego bardzo cenię i bardzo lubię, bo jego wystąpienie mam wrażenie, 
że w dużej części odnosiło się jednak do członków Klubu Prawa 
i Sprawiedliwości i wierzę, że je sobie wezmą do serca. Dziękuję bardzo.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Ja po pierwsze zaapelowałbym żebyśmy wrócili do dyskusji o druku 
numer 521, bo tutaj mam wrażenie, że ostatnie kilka minut naszej 
dyskusji to są wycieczki ad persona i one niczego nie wnoszą do tej 
dyskusji o tym druku, o którym mówię. I chciałbym uspokoić kolegę 
Piotra Borawskiego. Drogi Piotrze znamy swoje kompetencje i my nie 
jesteśmy władni zmieniać ustawy o samorządzie a zwłaszcza nocą. 
Dziękuję bardzo.   
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Panie radny Milewski 
wydawałoby się, czy zdawać by się mogło, że pan jest poważnym 
radnym i jeżeli pan zadaje pytania to coś ma pan na celu, chce pan 
sobie uzupełnić jakieś swoje wiadomości. A do pana przewodniczącego 
Oleszka mam taką prośbę wielką, niech pan nie dopuszcza do takiej 
właściwie pyskówki, bo coraz bardziej jest zaogniona sytuacja. Ja się nie 
dziwię, że prezydent Bojanowski jest podminowany, zdenerwowany 
bo każdy człowiek ma jakieś takie granice swojej wytrzymałości a na 
okrągło ktoś chce jeszcze coś dopowiedzieć, jest taka zasada, pan 
zawsze stosował, że pytanie, odpowiedź, ad vocem ewentualnie 
i w drodze wyjątku drugi raz udzielał pan głosu a w tej chwili to już 
troszkę za bardzo dochodzi do sytuacji takiej właściwie niezdrowej.  
 
 
 



61 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Odpowiadam od razu. W tym temacie pan Milewski pierwszy raz zabrał 
głos wtedy i w każdej uchwale dwa razy głos, ale to musi się tyczyć 
wszystkich wtedy tak. Oczywiście będę pilnował ale nie jestem w stanie 
upilnować kto co chce powiedzieć i każdy ma prawo coś powiedzieć ale 
myślę, że każdy odpowiada za swój głos. I też apeluję, żeby mówiąc 
wiedzieć. Pan radny Dzik.  
 
Radny PIOTR DZIK   
Dziękuję bardzo. Ja mam taka prośbę, to zaczyna się robić niesmaczne. 
Proszę państwa rozmawialiśmy na temat druku, proszę pana 
Dawidowskiego o przedstawienie panu radnemu to co potrzebuje 
a my proszę o zakończenie dyskusji nad tym drukiem i przystąpienie 
do głosowania. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Czy to jest wniosek o zamknięcie listy? Nikt się nie zgłasza, w związku 
z tym może nie będę głosował. Lista została wyczerpana w związku 
z tym nie będzie głosowania. Przypomnę tylko, że to jest druk 521. Kto 
z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    21 
przeciw    -    10 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
       

Uchwałę Nr XVI/446/15 
 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2015 r.  
pomocy finansowej w kwocie 400.000 zł w formie dotacji 

celowej na zadanie inwestycyjne związane z budową 
kanalizacji sanitarnej z miejscowości Sulęczyno  
do miejscowości Ostrów Mausz, obręb Kłodno 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Proszę państwa przechodzimy teraz do 40 kolejnych druków o tej samej 
praktycznie wadze, będą się tylko zmieniały nazwiska i adresy dotyczące 
wyrażenia zgody na odstąpienie od żądanego zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego. To jest 40 uchwał czyli 
40 mieszkań. Poproszę pana prezydenta Grzelaka, żeby zreferował, 
bo one są wszystkie jednakowej treści, myślę, że tam wchodzi też 
ochrona danych osobowych? Nie ma czegoś takiego. Wszystko w druku 
jest napisane, pan prezydent powie to co się tyczy wszystkich druków 
i będziemy kolejno głosować, jeśli ktoś będzie chciał zabrać głos przy 
jakimś druku to bardzo proszę o zgłoszenie. Bardzo proszę pan 
prezydent Piotr Grzelak.  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekty uchwał druki od 456 do 486 zgodnie 
z uzasadnieniami. 
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – Wiceprzewodnicząca Rady 
Miasta Gdańska  
Ja chciałam zapytać, czy nam nie przeszkadza fakt, że ktoś sprzedaje 
wykupione mieszkanie przed terminem i wyprowadza się z Gdańska 
czyli te środki przeznacza na zakup mieszkania nie wiem w Kolbudach, 
w Pruszczu Gdańskim?  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Zasada jest taka, że ustawa mówi o tym, że on powinien zaspokoić 
swoje potrzeby mieszkaniowe i te potrzeby mieszkaniowe po prostu 
zaspokaja.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado w Komisji Polityki Gospodarczej 
i Morskiej przeanalizowaliśmy około 40 przypadków troszeczkę 
różniących się od siebie niemniej zauważyliśmy pewną konsekwencję. 
Rada Miasta Gdańska kiedyś podjęła uchwałę z takim bezpiecznikiem, 
żeby te mieszkania nie były przedmiotem spekulacji stąd tren pięcioletni 
okres w czasie którego można żądać zwrotu bonifikaty. Można 
rzeczywiście odstąpić od żądania takiego zwrotu bonifikaty 
w przypadkach losowych, życiowych, które dokładnie można 
przeanalizować co tutaj by miało miejsce i wówczas intencja Rady 
Miasta Gdańska pozostaje w mocy, zostaje zachowana bo chcieliśmy 
jako radni kiedyś właśnie tego, żeby to nie był przedmiot spekulacji 
a jeżeli ktoś ratuje swoje zdrowie, ratuje rodzinę, dokonuje pewnych 
takich właśnie darowizn czy jakiś czynności formalnoprawnych 
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w interesie rodziny, to to było intencją Rady Miasta poprzednio przy 
podejmowaniu tej uchwały stąd przeanalizowaliśmy wszystkie przypadki, 
które dotyczyły tych uchwał, całego pakietu uchwał i z czystym 
sumieniem możemy powiedzieć, że taka była intencja radnych 
uprzednio, żeby ludziom pomagać, żeby nie wpędzać ich w spiralę 
zadłużenia, żeby ich nie niszczyć. A gdybyśmy dzisiaj tych ludzi 
w trudnych sytuacjach życiowych, porażonych losem windykować to po 
prostu skazalibyśmy ich w ten sposób na jakieś nieludzie męki więc 
należy się przychylić do tych wniosków w tych przypadkach, które 
zostały tutaj zakwalifikowane taka była opinia członków naszej Komisji, 
myślę, że podobna będzie opinia wysokiej rady. Dziękuję bardzo.  
                   
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Więcej głosów nie ma. Zaczynamy od druku 456.  
 
 
 

29) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 456) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 456 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 456. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/447/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

30) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 457) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 457 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 457. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/448/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 
 
 
 

31) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 458) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 458 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 458. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/449/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 
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32) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 459) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 459 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 459. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/450/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

 
 
 

33) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 460) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 460 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 460. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/451/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu 

 
34) w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 461) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 461 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 461. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/452/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu 

 
 
 

35) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 462) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt chwały druk 462 zgodnie z uzasadnieniem.   
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 462. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/453/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 
 
 
 

36) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 463) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 463 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 463. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/454/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu 
 
 
 

37) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 464) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 464 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 464. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 
 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/455/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu 

 
 
 

38) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 465) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 465 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 465. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/456/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu 
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39) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 466) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 466 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 466. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/457/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 

 
 
 

40) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 467) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 467 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 467. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/458/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu 

 
 
 

41) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 468) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 468 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 468. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/459/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 41  do niniejszego protokołu 

 
42) w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 469) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 469 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 469. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/460/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu 
 
 
 

43) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 470) 

 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 470 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 470. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/461/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu 
 
 
 

44) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 471) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 471 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 471. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 

 
za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/462/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu 
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45) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 472) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 472 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 472. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/463/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu 
 
 
 

46) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 473) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 473 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 473. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/464/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu 
 
 
 

47) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 474) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 474 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 474. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/465/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu 
 
 
 

48) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 475) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 475 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 475. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
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Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/466/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu 
 
 
 

49) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 476) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 476 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 476. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/467/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu 
 
 
 

50) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 477) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 477 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 477. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/468/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu 
 
 
 

51) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 478) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 478 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 478. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/469/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 
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52) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 479) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 479 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 479. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/470/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu 
 
 
 

53) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 480) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 480 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 480. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/471/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu 
 
 
 

54) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 481) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 481 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 481. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/472/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

55) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 482) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 482 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 482. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
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Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/473/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu 
 
 
 

56) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 483) 
 
 
 

PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 483 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 483. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/474/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu 
 
 
 

57) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 484) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 484 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 484. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/475/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu 
 
 
 

58) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 485) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 485 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 485. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/476/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu 
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59) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 486) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 486 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 486. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/477/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu 
 
 
 

60) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 487) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 487 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 487. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/478/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu 
 

61) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 488) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 488 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 488. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/479/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu 
 
 
 

62) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 493) 

 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 493 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 493. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/480/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu 
 
 
 

63) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 494) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 494 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 494. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/481/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 
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z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu 
 
 
 

64) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 495) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 495 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 495. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/482/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu 
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65) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 496) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 496 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 496. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/483/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu 
 
 
 

66) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 497) 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 497 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 497. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    32 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/484/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu 
 
 
 

67) w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 498) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 498 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 498. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 

 
Uchwałę Nr XVI/485/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu 
 
 
 

68) w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 499) 

 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska   
Przedstawił projekt uchwały druk 499 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Druk 499. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/486/15 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży  
lokalu mieszkalnego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu 
 
 
 

69) w sprawie powierzenia 
„Gdańskim Melioracjom” Spółce 
z o.o. z siedzibą w Gdańsku zadań 
własnych Gminy Miasta Gdańska 
w zakresie gospodarki wodnej, 
kanalizacji odprowadzającej wody 
opadowe i roztopowe, ochrony 
przeciwpowodziowej oraz 
otrzymywania fontann i studni 
publicznych (druk 489) 

 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały druk 489 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna, Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna. 
Głos w dyskusji pani przewodnicząca Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANRDA DULKIEWICZ  
Dziękuję. Ja chciałam panie prezydencie zapytać, czy poprzednio spółka 
„Gdańskie Melioracje” też działała w oparciu o umowę powierzenia 
i dlaczego teraz ją zmieniamy? Czy tamta się po prostu skończyła? 
Dziękuję.      
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tak jak pani radna, zwróciłem uwagę w uzasadnieniu jest to napisane, 
ale zwróciłem uwagę w tej mojej wstępnej, mamy nową decyzję Komisji 
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Europejskiej z 2011 roku i dotychczasowa umowa była zawarta z wolnej 
ręki natomiast odtąd musimy to robić w ramach powierzenia in house dla 
podmiotu wewnętrznego w związku z tym proponujemy taką treść 
uchwały.  
       
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie am. Druk 489. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/487/15 
 

w sprawie powierzenia „Gdańskim Melioracjom”  
Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku zadań własnych  

Gminy Miasta Gdańska w zakresie gospodarki wodnej, 
kanalizacji odprowadzającej wody opadowe i roztopowe, 

ochrony przeciwpowodziowej oraz utrzymywania  
fontann i studni publicznych 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu 
 
 
 

70) w sprawie aktualizacji Założeń 
do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa 
gazowe miasta Gdańska (druk 
492) 

 

Projekt uchwały druk 492 został zdjęty z dzisiejszej sesji.  
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71) w sprawie wyrażenia opinii 
o lokalizacji kasyna gry (druk 501) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały druk 501 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opinia 
pozytywna. Druk 501. Głos w dyskusji pan radny Jerzy Milewski.  
 
Radny JEZRY MILEWSKI 
Proszę państwa wydaje mi się, że taka lokalizacja działalności 
o charakterze kasyna jest ze wszech miar przeciwwskazana. To jest 
centrum miasta, centrum ciągów komunikacyjnych, centrum w którym 
mnóstwo młodzieży się gromadzi i tam tędy właśnie do komunikacji 
zmierza. Ja nie mam nic przeciwko kasynom w ogóle, jeśli ktoś chce 
organizować tego typu działalność ale powinno to być trochę na uboczu 
nie w samym centrum miasta, nie w takim miejscu wrażliwym społecznie, 
więc mam nadzieję, że jest jakaś szansa na to żeby koleżanki i kolegów 
z zaprzyjaźnionego Klubu Platformy Obywatelskiej przekonać do tego 
i że nie będziecie państwo głosować dogmatycznie. Dziękuję. 
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Ja chciałam zwrócić uwagę państwa, o czym już mówiłam na Komisji, 
ale na Komisji jest osiem osób więc nie wszyscy z państwa mogli 
to słyszeć, że w Polsce jest 50.000 osób uzależnionych od hazardu, jest 
to najtrudniejszy nałóg do wyleczenia i łączy się on bardzo często 
oczywiście, tak jak większość nałogów, z wieloma dramatami rodzinnymi 
ale też wiele samobójstw jest popełnianych właśnie z powodu 
uzależnienia i niemożliwości wywiązania się z zobowiązań. Także jestem 
ze wszech miar przeciwna w ogóle lokowaniu kasyna w Gdańsku, jest to 
dobry moment, żeby się go pozbyć tego kasyna. Dziękuję.  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Ja oczywiście podzielam troskę państwa radnych co do kwestii 
związanych z młodzieżą, zdecydowanie uważam, że to jest niepożądane 
i że powinniśmy z tym walczyć, ale dzisiaj zasadniczym problemem jeśli 
chodzi o hazard młodzieży to są salony gier, to są ci jednoręcy bandyci, 
którzy się lokują w różnych częściach miasta, z którymi to lokalizacjami 
próbujemy walczyć ale cały czas nie mamy odpowiednich narzędzi 
i naprawdę liczę i apeluję do państwa radnych z PIS-u, żeby do swoich 
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kolegów posłów zaapelowali. To jest ważny temat, ważny problem, który 
trzeba ustawowo uregulować. Kasyna to są unormowane od wielu lat 
formy oczywiście hazardu, natomiast tam nie ma prawa wejść młodzież. 
I to jest ta różnica. Naprawdę trzeba mieć tego świadomość, że dzisiaj 
te setki tysięcy osób, które są w Polsce uzależnione od hazardu one są 
uzależnione od tego małego hazardu, właśnie od tych jednorękich 
bandytów i trzeba wiedzieć gdzie uderzyć w problem.            
 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK 
Ja korzystając z okazji chciałabym zapytać właśnie o te salony gier, czy 
my mamy w ogóle jakiekolwiek narzędzia na walkę z nimi, bo one się 
pojawiają w tej chwili absolutnie wszędzie? Kioski Ruchu są zamieniane, 
jakieś małe lokale na środku osiedli i czynne są całą dobę i każdy może 
tam wejść. Czy my w ogóle możemy cokolwiek z nimi zrobić?   
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Pani radna niestety ustawa mówi o miejscach o lokalach do czterech 
automatów, to znaczy wyłącza z działania ustawy, czyli nie mamy takich 
narzędzi, my przygotowujemy rekomendację dla nowych posłów 
i z Platformy Obywatelskiej, wszystkich opcji politycznych. Na pewno 
tę kwestię warto uregulować w Sejmie tej kadencji dlatego, że nie mamy 
narzędzi a chcielibyśmy z tym walczyć. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Chciałem powiedzieć, że chyba po raz pierwszy mamy szansę się 
zgodzić, bo to rzeczywiście jest tak, że coś tu jest do zrobienia 
w przestrzeni publicznej. Natomiast panie prezydencie chciałem 
powiedzieć, że to nie jest tak, że jak do kasyna w centrum Wrzeszcza 
nie mogą wejść osoby poniżej 18-go roku życia to to jest całkowicie 
neutralne. To miejsce będzie promować ideę hazardu, będzie promować 
to z czym chcemy wspólnie walczyć dlatego zachęcam i mam nadzieję, 
że przekonam pana i kolegów z drugiego Klubu do tego, żeby jednak 
to miejsce uwolnić od promocji hazardu i od rzeczywistego hazardu 
chociaż dla osób powyżej 18-go roku życia. 
 
Radna ALEKASANDRA DULKIEWICZ 
Dziękuję. Ja chciałam zapytać panie prezydencie czyli rozumiem, 
że lokale, które mają mniej niż cztery automaty nie podlegają pod ustawę 
o grach hazardowych? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Powyżej chyba nawet służby celne wchodzą. 
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PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Żeby być precyzyjnym, cztery automaty jeszcze mogą być, nie może być 
pięciu. Powyżej czterech automatów już ustawa to reguluje.   
   
Głos z sali nie do mikrofonu – niesłyszalny 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Mówimy w tej chwili o lokalizacji bo tylko w tej kwestii wydajemy zgodę.  
Przypomnę druk 501. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    18 
przeciw    -      9 
wstrzymało się  -      3  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

 

Uchwałę Nr XVI/488/15 
 

w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu 
 
 
 

72) w sprawie wyrażenia opinii 
o lokalizacji kasyna gry (druk 502)  

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały druk 502 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego opinia pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
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za     -    19 
przeciw    -      9 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

 

Uchwałę Nr XVI/489/15 
 

w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu 
 
 
 

73) w sprawie powierzenia 
Zakładowi Komunikacji Miejskiej 
w Gdańsku Spółce z o.o. z siedzibą 
w Gdańsku zadań własnych Gminy 
Miasta Gdańska w zakresie 
autobusowego lokalnego transportu 
zbiorowego (druk 524) 

 
 
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Przedstawił projekt uchwały druk 524 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 524. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
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Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/490/15 
 

w sprawie powierzenia Zakładowi Komunikacji Miejskiej 
w Gdańsku Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku  

zadań własnych Gminy Miasta Gdańska w zakresie 
autobusowego lokalnego transportu zbiorowego 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu 
 
 
 

74) w sprawie przyjęcia 
„Wieloletniego programu 
współpracy Miasta Gdańska 
z organizacjami pozarządowymi 
na lata 2016 – 2020” (druk 500) 

 
 
 

Projekt uchwały druk 500 został zdjęty z dzisiejszej sesji 
przez Panią sekretarz.  
 
 

75) w sprawie przyjęcia 
„Szczegółowego Programu Polityki 
Zdrowotnej w zakresie Promocji 
Zdrowia i Przeciwdziałania 
Wybranym Chorobom Społecznym 
dla mieszkańców Gminy Miasta 
Gdańska w 2016 roku” (druk 437) 

 
 
 
IWONA HERHOLZ – Inspektor w Wydziale Rozwoju Społecznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 437 zgodnie z uzasadnieniem.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Druk 437. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Jacek Teodorczyk. 
 
Radny JACEK TEODORCZYK 
Proszę państwa ja w tej sprawie co prawda zabrałem głos na Komisji ale 
też muszę zabrać głos na naszej sesji. Proszę państwa oczywiście ten 
materiał, który pani Iwona Herholz nam tu przedstawiła jest chwalebny 
i ja go popieram ale niestety jest on wadliwy, projekt tej uchwały, 
ponieważ od 9 lat prawie, no powiedzmy od 8 z Kazimierzem 
Koralewskim wspólnie i z Komisją Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia także walczymy o to aby Gdańsk wreszcie przełamał swoją 
barierę niechęci zadania sobie dodatkowego trudu, bo to jest moim 
zdaniem główny powód odmowy, nie brak środków jak pisze w odmowie 
ale brak chęci do podjęcia się nowego zadania i to jest tak silny opór, 
że państwo, władze zarządcze Gdańska nie dopuszczają od przeszło 
8 lat do tego, aby wydać kilkaset tysięcy złotych na szczepionki, które 
uchronią młode Gdańszczanki przed zachorowaniem na raka szyjki 
macicy, gdzie śmiertelność przekracza 50% osób zachorowanych. Wiele 
gmin, o wiele biedniejszych od Gdańska już dawno szczepi, to jest 
profilaktyka, która przecież jest w obowiązku, jak wiemy, samorządów, 
bo przecież Ustawa o samorządzie terytorialnym wyraźnie takie zadania 
poleca i tłumaczenie, że nie ma środków jest tłumaczeniem pokrętnym, 
całkowicie niezrozumiałym po prostu nie ma chęci, ja nie chcę 
powiedzieć, że nie ma dobrej woli, nie ma chęci a chęci nie ma dlatego, 
że nikt nie chce się podjąć dodatkowych obowiązków. Środki się znajdą 
jeżeli na to zaplanujemy pieniądze a państwo nie chcecie na to 
zaplanować. Budżet miasta Gdańska zbliża się do 3 mld a Gdańsk nie 
ma kilkuset tysięcy złotych na to aby znaleźć pieniądze na wykonanie 
szczepień w tym kierunku. Uważam, że to jest wielkie zaniechanie i nie 
mogę zrozumieć, bo były i audycje telewizyjne i występowaliśmy 
wielokrotnie tłumaczyliśmy, występował prof. Preis kierownik Kliniki 
Położnictwa Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego, ostatnio na Komisji 
występował dr Dudziak i Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
jednogłośnie przegłosowała to a nie mniej otrzymaliśmy odpowiedź, 
że nie ma środków. Proszę państwa to naprawdę jest to „kopanie się 
z koniem”, nie wiem kiedy władze zarządcze Gdańska wreszcie 
zrozumieją, że to jest ich obowiązek chronić młode Gdańszczanki 
przeciwko chorobom społecznym a takim jest między innymi bardzo 
ciężka zachorowalność na raka szyjki macicy czyli przeciwko wirusowi 
brodawczaka ludzkiego i dlatego muszę zagłosować przeciw mimo, że te 
pozostałe materiały są warte poparcia ale wada jest w tym, że nie ma 
tutaj pieniędzy przeznaczonych na HPV mimo całkowitego 
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jednogłośnego poparcia Komisji Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia. 
Dziękuję.  
  
Radny JAROSŁAW GORECKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, proszę państwa zdecydowanie 
popieram tutaj głos pana radnego Jacka Teodorczyka. Proszę państwa 
już wiele wiele lat tutaj trwa walka o te środki i jakoś do dnia dzisiejszego 
nie możemy się doczekać, żeby faktycznie poważnie nad tym się 
pochylić, także jest prośba o to, żeby naprawdę ale już na poważnie 
zastanowić się, w jaki sposób te środki mogłyby znaleźć się  w budżecie, 
bo jakoś nieprzekonywujące są argumenty do tej pory przedstawiające 
odmawiające, czy argumentujące, że takich środków nie ma i nie 
wiadomo kiedy będą. Dziękuję bardzo.  
   
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Proszę państwa ja pozwolę sobie przeczytać wątpliwości i opinie do tego 
programu pana prof. Czauderny Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Gdańska, on swoje pismo również skierował do pani przewodniczącej  
Komisji. Dzisiaj niestety nie może być obecny na tej sesji dlatego ja 
pozwolę sobie w jego imieniu odczytać te kilka uwag dotyczących tego 
programu programów profilaktycznych. Na pewno wątpliwości nie budzi 
program nr 1 – Prewencji i wczesnego wykrywania chorób 
cywilizacyjnych wśród dzieci i młodzieży. Myślę, że akurat te pieniądze 
są najrozsądniej wydawane ze wszystkich. Program nr 2 – Zapobieganie 
próchnicy u dzieci bardzo kuleje czego dowodzi raport z tegorocznego 
wykonania, które jest na poziomie 31%. Wprawdzie na ten program 
przeznaczono stosunkowo najmniej pieniędzy, bo 30 tys. zł ale myślę, 
że jest on wielkim niewypałem, być może na skutek kwalifikacji zbyt 
młodych dzieci do tego programu. Program nr 3 – Przygotowanie ojca 
i ciężarnej do aktywnego porodu osobiście też ma co do niego pewne 
wątpliwości ale z drugiej strony jego wykonanie jest na poziomie 83%, 
według poprzedniej oceny stopień zadowolenia korzystających był 
stosunkowo wysoki. Znacznie większe wątpliwości budzi program nr 4 – 
Wspieranie i propagowanie karmienia piersią. Proszę wybaczyć, ale dla 
mnie jest to typowa ściema i marnowanie publicznych pieniędzy, które 
można by spożytkować znacznie lepiej i sensowniej. Przeznaczono na 
niego dużo bo aż 75 tys. zł a już przeznaczenie pieniędzy na warsztaty 
dla 190 osób z personelu medycznego to jakieś kuriozum 
i nieporozumienie. Naprawdę nie trzeba nikogo z personelu medycznego 
przekonywać, że karmienie piersią ma sens. Poza tym mnóstwo tego 
typu szkoleń organizują same palcówki ochrony zdrowia. Oczywiście ten 
program ma stosunkowo duże wykonanie bo jest to bardzo proste ale 
w mojej opinii to naprawdę są zmarnowane pieniądze. Program nr 5 – 
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Szczepienia ochronne dla seniorów na pewno jak najbardziej celowe. 
Trudno ocenić jego wykonanie, bo zaczął się dopiero we wrześniu tego 
roku. Moje wątpliwości budzi natomiast program nr 6. Wydaje mi się, 
że przeznaczono na niego dużo pieniędzy, które nie są wcale najlepiej 
spożytkowane. Oczywiście tego typu program będzie miał zawsze 
wysokie wykonanie i tak się właśnie dzieje. Chciałbym zobaczyć 
szczegółową rozpiskę tego programu, zwłaszcza jego część edukacyjną 
i psychologiczną, ale bardzo chciałbym zobaczyć też szczegółowe 
ewaluacje w programie nr 4 i nr 6. Prof. Czauderna wnosi to o czym 
mówił kolega Jacek Teodorczyk o wprowadzenie tych obowiązkowych 
szczepień. Dziękuję bardzo.          
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 
Ja trochę się dziwię, że nie ma tutaj pana prezydenta Kowalczuka, więc 
jeżeli państwo pozwolicie wystąpię trochę w jego roli, może nie jestem 
podobna, ale mniej więcej w związku z tym, że ze sobą rozmawiamy 
często wiem co na to odpowiedzieć. Wszystkie uwagi, które pan radny  
prof. Czauderna zawarł, ja oczywiście dostałam wcześniej, 
i przeczytałam przesłałam też te uwagi panu dyr. Szczuce i teraz tak, 
ja rozumiem, że co do pewnych elementów tego programu mogą być 
zastrzeżenia. Ja powiem szczerze też mam wątpliwości. Jeżeli chodzi 
o HPV to jako Komisja składaliśmy wniosek, on nie został uwzględniony, 
tym niemniej trochę ciężko jest w połowie programu wprowadzać nowe 
elementy, dlatego pan prezydent powołał zespół doradców do spraw 
zdrowia i w przyszłym roku ten zespół ma się zająć opracowaniem nowej 
strategii zdrowotnej i być może HPV będzie jednym z elementów tego 
programu. Oczywiście nie możemy rezygnować z najważniejszego 
i podstawowego programu w tym całym pakiecie czyli 5,10, 14. 
Szanowni państwo w tym roku jeszcze idziemy tym trybem, za rok 
zaczynamy pracować nad kolejną edycją tego programu i mam nadzieję, 
że HPV się znajdzie, są oczywiście inne sposoby zaszczepienia młodych 
Polek za pomocą tej szczepionki, a mianowicie Państwo teraz mają 
pełnie władzy, ja proponuję, żeby taką szczepionkę jednak wprowadzić 
ogólnopolską, bo oczywiście to co my mamy w Gdańsku to jest jedna 
kwestia ale myślę, że my nie powinniśmy dzielić dzieci na gdańskie, 
sopockie, toruńskie, taka szczepionka powinna być w całej Polsce, 
ja myślę, że teraz macie państwo ułatwioną sprawę. Tym niemniej 
oczywiście jako Gdańsk, jeżeli taka szczepionka nie będzie na poziomie 
ogólnopolskim wstawiona mam nadzieję, że w przyszłym roku 
opracujemy taką możliwość, żeby i u nas w jakimś zakresie w jakimś 
programie to szczepienie się znalazło. Dziękuję bardzo.  
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IWONA HERHOLZ – Inspektor w Wydziale Rozwoju Społecznego  
Ja tylko chciałabym powiedzieć, że wszystkie programy, które znajdują 
się w Programie Wieloletnim mają ocenę Agencji, ocenę technologii 
medycznych a jednocześnie mają pozytywna ocenę konsultantów 
wojewódzkich w zakresie poszczególnych działań.        
 
Radna Żaneta Geryk 
Szanowny panie przewodniczący, szanowni państwo, pani 
przewodnicząca Beata Dunajewska już po części jakby powiedziała 
o tym programie. Ja chcę powiedzieć, że trochę nie dobrze się zdarzyło, 
że przy tak ważnych kwestiach nie ma nikogo z dyrektorów, zastępców, 
no może pan prezydent Kowalczuk nie jest aż tak potrzebny ale 
dyrektorzy by się przydali. Pani tutaj sama nie ogarnie tych pytań bo 
one… 
 
Głos z sali nie do mikrofonu - niesłyszalny    
 
Nie nie nie, mi chodzi o sprawy związane ze zdrowiem. W związku z tym 
proszę państwa ci, którzy nie mają czasu bądź nie mogą, bądź nie 
zdążyli się zapoznać proponuję do nas bezpośrednio, ponieważ dzisiaj 
boję się, że pani która godnie Urząd reprezentuje nie wiem czy będzie 
umiała dokładnie na wszystkie problemy odpowiedzieć? Między innymi 
pana radnego profesora, który zadał bardzo konkretne pytania, także 
taka moja gorąca prośba a my będziemy już rozmawiać, żeby na 
następnej sesji przedstawiciele wyższego szczebla Urzędu zjawili się 
w tak ważnych kwestiach. Dziękuję.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Ja chciałem powiedzieć, że będę głosował przeciwko tej uchwale nie 
tylko z powodu HPV ale z powodu tego, że miasto Gdańsk zbyt, 
znacznie zbyt miało angażuje się na tym obszarze i budżet 
na to przeznaczony generalnie jest zbyt niski. Dziękuję.    
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Ja tylko chciałem odpowiedzieć koleżance Beacie. Znowu tutaj widzę 
pomieszanie kompetencji. My jako radni miasta Gdańska nie mamy 
żadnych kompetencji, żeby wprowadzić program obowiązkowych 
szczepień na terenie całej Polski, przypomnę, że koalicja PO-PSL 
rządziła przez 8 lat i takiego nie zrobiła. Być może posłowie Prawa 
i Sprawiedliwości pochylą się nad tym z troską i to wprowadzą, natomiast 
niestety my pani Beato jako radni nie mamy takich kompetencji.  
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Radna BEATA DUNAJEWSKA 
Ale ja nie mam żadnych wątpliwości, ja po prostu nie wiem 
zasugerowałam, że może byście państwo popracowali nad tym 
ze swoimi posłami, bo to wydaje się sensowny pomysł. Tylko tyle, 
przecież wiadomo, że pojedziecie do Sejmu i nie zagłosujecie za tym.  
 
IWONA HERHOLZ – Inspektor w Wydziale Rozwoju Społecznego  
Mając  świadomość wagi problemu jakim jest problematyka raka szyjki 
macicy chcielibyśmy zaprosić państwa do współpracy wszystkie 
środowiska do współpracy na temat programów profilaktyki zdrowotnej 
bowiem druk programu, który państwo macie przed sobą jest 
programem, który będzie realizowany tylko w 2016 roku. W związku 
z tym w przyszłym roku też zapraszamy państwa do tego, aby zgłaszać 
wszystkie swoje uwagi.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Druk 437. Kto z pań 
i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    20 
przeciw    -      9 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr XVI/491/15 
 

w sprawie przyjęcia „Szczegółowego Programu  
Polityki Zdrowotnej w zakresie Promocji Zdrowia  

i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym  
dla mieszkańców Gminy Miasta Gdańska w 20016 roku” 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu 
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76) w sprawie podniesienia 
wysokości wynagrodzenia 
rodzinom zastępczym zawodowym 
i prowadzącym rodzinne domy 
dziecka (druk 522) 

 
  
 
ANNA SOBOTA – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały druk 522 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna. Głos 
w dyskusji pani przewodnicząca Komisji Dunajewska.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 
Ja chciałabym w imieniu rodzin zastępczych i osób, które zajmują się tak 
zwaną pieczą zastępczą podziękować za tę podwyżkę zwłaszcza za ten 
kolejny druk, w którym państwo wyrównujecie wynagrodzenia osobom, 
które się zajmują pieczą zastępczą. To oczywiście zadziało się na 
wniosek Komisji. Suma summarum nie są to wielkie pieniądze ale 
w portfelu tych ludzi i też od tej pensji oczywiście jest naliczana również 
przyszła emerytura, więc dla tych ludzi ma to naprawdę ogromne 
znaczenie. Dziękuję bardzo, że po pierwszej negatywnej odpowiedzi 
dostaliśmy jednak odpowiedź pozytywną. To naprawdę wydaje mi się 
duża sprawa, oczywiście nie dla nas tylko dla tych ludzi, którzy na tym 
zyskają. Dziękuję bardzo.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Przyłączamy się do tych podziękowań. Więcej głosów w dyskusji nie ma. 
Druk 522. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    31 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/492/15 
 

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia 
rodzinom zastępczym zawodowym  

i prowadzącym rodzinne domy dziecka 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu 
 
 
 

77) w sprawie likwidacji placówki 
opiekuńczo – wychowawczej typu 
rodzinnego „Nasza Rodzinka” 
(druk 523) 

 
 
 
ANNA SOBOTA – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały druk 523 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 
 
 



111 

 

Uchwałę Nr XVI/493/15 
 

w sprawie likwidacji placówki opiekuńczo – wychowawczej 
typu rodzinnego „Nasza Rodzinka” 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu 
 
 
 

78) w sprawie określenia zasad 
i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych z mieszkańcami 
miasta Gdańska (druk 454 
+ autopoprawka) 

 
 
 
Radny PIOTR BORAWSKI – Zastępca Przewodniczącej Klubu PO 
Przedstawiła projekt uchwały druk 454 wraz z autopoprawką zgodnie 
z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Ja tylko powiem, że uwagi swoje wniósł również 
prezydent i wpłynęła poprawka pani radnej Anny Kołakowskiej. 
Będziemy ją później głosować, dotyczy zapisu w druku 454 w § 9 w pkt 
5, gdzie jest zapis: „prezydent nie może odmówić przeprowadzenia 
konsultacji w przypadku gdy wniosek złożony został przez co najmniej 
5 tys. mieszkańców”. Pani radna proponuje zmienić zapis na: „prezydent 
nie może odmówić przeprowadzenia konsultacji w przypadku gdy 
wniosek złożony został przez co najmniej 2 tys. mieszkańców”, czyli 
zmiana cyfr. Zgłasza się pani radna Kołakowska. Bardzo proszę.  
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA     
Szanowni państwo ja tylko chciałam uzasadnić skąd ta liczba 2 tys., 
dlaczego zakwestionowałam liczbę 5 tys., ponieważ w projekcie uchwały 
jest zapis, że w tej grupie osób, które mogą wystąpić do pana 
prezydenta o konsultacje, ta grupa wiekowa rozpoczyna się od 16 roku 
życia. Jeśli weźmiemy pod uwagę małe dzielnice, Letnica bodajże ma 
chyba 700 mieszkańców, taka dzielnica jak Stogi około 10 tys. 
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mieszkańców to wówczas uprawnionych do złożenia takiego wniosku 
o konsultacje, ta liczna nawet nie sięgnie 5 tys. i jest to w zasadzie 
odbieranie społeczeństwu, obywatelom, mieszkańcom Gdańska takiego 
ważnego przymiotu, przymiotu bycia podmiotem w życiu społecznym 
a myślę, że powinniśmy stwarzać warunki do tego, żeby to mieszkańcy 
tworzyli swoje miasto i mieli jak największy wpływ na to co się tutaj dzieje 
stąd moja prośba do państwa żebyście to uwzględnili przy głosowaniu. 
Dziękuję.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI        
Szanowna pani radna próg do złożenia wniosku o konsultacje wynosi 
1000, co najmniej 1000 mieszkańców i zostało to także uzgodnione 
w taki sposób, ponieważ właśnie najmniejsza dzielnica jaką jest Letnica 
ma 1300 mieszkańców a nie połowę z tego jak pani wymieniła. 
W związku z tym próg wynosi 1000 mieszkańców. Przypominam także, 
że o konsultacje społeczne można wnosić także w wielu innych trybach, 
na przykład może ją wnieść jako uchwałę klub radnych, grupa 7 radnych, 
także dostępność do tej możliwości jest bardzo szeroka i my tą uchwałą 
ją bardzo mocno poszerzamy w stosunku do tego co jest obecnie. 
Natomiast prezydent musi mieć możliwość przy jakimś progu odmowy 
przeprowadzenia konsultacji chociażby ze względu na to, że przedmiot 
konsultacji może być różny, może być taki który dla większości 
mieszkańców może być po prostu nie do zaakceptowania 
skonsultowanie takiej a innej sprawy ale chodzi także o koszta, każdego 
rodzaju konsultacje społeczne niosą za sobą bardzo wysokie koszta, 
na przykład konsultacje budżetu obywatelskiego ostatniej naszej edycji 
kosztowały prawie 250 tys. zł i musimy mieć tego świadomość. Także 
chcielibyśmy mieć możliwość, żeby prezydent przy jakimś progu miał 
możliwość odmówienia przeprowadzenia konsultacji nawet po takim 
wniosku, natomiast chciałem zauważyć, że ta odmowa jest obwarowana 
wieloma także przepisami to znaczy prezydent może w takim wypadku 
skonsultować tą decyzję albo z komisją właściwą Rady Miasta Gdańska 
albo z powołaną przez Radę Miasta albo przez samego prezydenta 
organem doradczym, takim jak Gdańska Rada Oświatowa, Gdańska 
Rada Sportu czy w zależności od tego czego dotyczy problem różnego 
rodzaju innych ciał doradczych, które mamy w Gdańsku i każdą odmowę 
musi także uzasadnić. Także naprawdę intencją naszą jest to, żeby tych 
konsultacji było jak najwięcej, intencją prezydenta jest także to, żeby 
szereg konsultacji, żeby katalog konsultacji poszerzyć i żeby było ich 
coraz więcej, natomiast rzeczywiście zostawiamy sobie furtkę taką, żeby 
możliwość była nieuwzględnienia takiego wniosku.   
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Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 
Szanowni państwo ja pragnę tylko powiedzieć, że projekt tej uchwały 
powstał na wskutek, o czym zresztą wspomniał pan przewodniczący 
Borawski, projekt powstał na skutek konsultacji pracy zespołu roboczego 
intensywnej i systematycznej, na skutek konsultacji z Gdańską Radą 
Organizacji Pozarządowych, konsultowano projekt ten również z innymi 
osobami zaangażowanymi w sprawy społeczne i obywatelskie. I też 
mam pytanie do pani radnej Kołakowskiej, czy pani radna też w tych 
pracach uczestniczyła i stąd ten wniosek się pojawił czy po prostu tak 
sobie pani wymyśliła? Dziękuję.  
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA     
Najpierw panu radnemu Borawskiemu odpowiem, że moja wypowiedź 
dotyczyła przedmiotu wniesionej przeze mnie poprawki co przeczytał tuż 
przed moją wypowiedzią pan przewodniczący Bogdan Oleszek, więc 
to nie budzi wątpliwości, o który punkt chodzi. Chodzi o to, żeby 
zobligować prezydenta do konsultacji wtedy kiedy mniejsza liczba 
mieszkańców Gdańska wnosi taką prośbę. Natomiast odpowiadam 
na drugie pytanie, nie uczestniczyłam w tych pracach natomiast moje 
zaangażowanie społeczne nie trwa od momentu kiedy zostałam radną 
tylko od kilkudziesięciu lat i doskonale wiem jakie ma potrzeby 
społeczeństwo, jakie potrzeby mają ludzie, którzy chcą wyrazić swoją 
opinię natomiast notorycznie nie są wysłuchiwani z różnych powodów. 
Dziękuję bardzo.            
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 
Ja bardzo dziękuję, ja też żałuję, że pani swojego bogatego 
doświadczenia nie wykorzystała właśnie w pracach tego zespołu. 
Dziękuję.  
 
 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Dziękuję panie przewodniczący. Ja bym tylko do radnej Kołakowskiej 
chciała powiedzieć, że my od kilku miesięcy tak naprawdę na Komisji 
Samorządu i Ładu Publicznego ten projekt chwały miał wchodzić i była 
okazja do tego żeby porozmawiać, dopiero radna na ostatnim 
posiedzeniu Komisji zabrała głos w tej sprawie tak jakby nie miała 
świadomości tego, że ta uchwała w końcu będzie wchodzić na sesję 
więc trochę mnie to dziwi, że tak na ostatnią chwilę, tym bardziej, tak jak 
pani radna się powołuje na tak bogate i wieloletnie doświadczenie. 
Dziękuję.       
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Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Ja nie chcę kontynuować tej dyskusji żenującej, bo już mieliśmy przed 
chwilą przykład takiego wypowiadania się, notorycznie państwo 
ad persona się wypowiadają. Natomiast proszę pani, co pani opowiada, 
to że taka uchwała była przygotowywania to oczywiście ale z czym 
dyskutować jeżeli nie mamy projektu uchwały, jeżeli nie wiemy jakie 
punkty będą zawarte, no niech pani się zastanowi co pani mówi. Po raz 
pierwszy projekt uchwały przeczytaliśmy w tym miesiącu, więc do czego 
miałam się odnosić z czym się miałam konsultować? W jakich kwestiach 
się miałam z państwem konsultować? Proszę się zastanowić na drugi 
raz jak pani zabiera głos.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI      
Szanowna pani radna, to co pani powiedziała jest niestety nieprawdą. 
Projekt został wniesiony w czerwcu i został zdejmowany właśnie 
ze względu na to, że wpływało bardzo wiele uwag mieszkańców, 
różnego rodzaju środowisk, rad dzielnic i zdejmowaliśmy go z porządku 
obrad właśnie dlatego, że uwzględniliśmy szereg różnego rodzaju 
głosów i poprawek, które polegały na tym, że trzeba było do nich zdobyć 
także opinię prawną. Z uwagi na to, że na przykład zdobycie opinii 
prawnej do tego, czy rady dzielnic mogą wychodzić z wnioskiem 
zastanawialiśmy się nad tym jakiś czas zdejmowaliśmy ten projekt 
z porządku obrad natomiast funkcjonował dokładnie ten projekt, 
funkcjonował od czerwca, funkcjonował na stronie Rady Miasta 
Gdańska, złożone zostało do niego 77 propozycji mieszkańców, 
zafunkcjonował ten projekt także na comiesięcznym kolegium 
prezydenta wraz z radami dzielnic, wyrażały do niego opinie mieszkańcy 
i organizacje pozarządowe, wprowadziliśmy owszem go dopiero w tym 
miesiącu natomiast on ma zmienione tylko te paragrafy, które wnosili 
mieszkańcy,  sami mieszkańcy czy jakiekolwiek inne  organizacje, które 
miały uwagi. Właśnie w tym całym procesie wyszliśmy im naprzeciw 
i zmieniliśmy to co nam mieszkańcy proponowali. Dalej, dalej chcemy 
zmienić jeszcze dać taką kompetencję radom dzielnic ale na dzień 
dzisiejszy sytuacja prawna nam uniemożliwia zrobienie tego, więc 
ja bardzo apelowałem o to, żeby państwo także się włączyli w ten 
proces, pytałem także na posiedzeniu Komisji tydzień temu czy państwo 
chcą wnieść coś do tego projektu uchwały. Komisja stwierdziła, że nie 
chce nic wnosić i dała pozytywną opinię. Takie są fakty, specjalnie do 
państwa przyszedłem i powiedziałem, że nie składam jeszcze 
autopoprawki bo jeżeli państwo mają jakieś wnioski do tej uchwały 
to proszę o powiedzenie mi tego to uwzględnię je w autopoprawce ale no 
niestety żadnego wniosku ani Komisja ani radnych nie było. Ten wniosek 
pojawił się teraz 2 dni przed sesją. Także tak wygląda sytuacja.  
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Ja zaraz udzielę dalszych głosów, natomiast prośba 
jest też taka, jeśli pani oczywiście nie zdejmie to będzie głosowany.   
 
Radna ELILIA LODZIŃSKA   
Dziękuję bardzo. Do pani radnej Kołakowskiej. Jest mi bardzo smutno, 
że pani kłamie tak bezczelnie tutaj na sali i ja zachęcam do tego, żeby 
przed posiedzeniem Komisji każdej, każdej Samorządu i Ładu jednak 
czytać to co my otrzymujemy na skrzynki mailowe. Dziękuję bardzo.  
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Tylko chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz, w czym jest problem? Czy 
ja jako radna nie mam prawa wnieść poprawki, że państwo robią taki 
problem z tego? Sprawa jest prosta, nie chcecie to odrzucicie państwo, 
zgadzacie się ze mną to zagłosujecie „za”, po co robić i rozdmuchiwać 
taki problem? I po co niepotrzebnie państwo angażujecie emocje, które 
mogą być na bardziej, że tak powiem cenne działania wykorzystane. 
Dziękuję bardzo.  
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI 
Ja oczywiście chciałem powiedzieć, że pani ma prawo składać takie 
wnioski a my też mamy prawo dyskutować ale ja myślę, że trochę nasza 
dyskusja odbiega od meritum sprawy więc ja proponuję zamknąć listę 
mówców. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję. Akurat się zamknęła lista mówców, nikt więcej się nie zgłasza. 
Powiem tylko, że w tej chwili przegłosujemy poprawkę, którą wniosła 
pani radna Kołakowska. Jeszcze raz przeczytam, żeby nie było 
wątpliwości. W § 9 pkt 5 zmienić zapis: prezydent nie może odmówić 
przeprowadzenia konsultacji w przypadku gdy wniosek złoży co najmniej 
5 tys. mieszkańców” na: „prezydent nie może odmówić przeprowadzenia 
konsultacji w przypadku gdy wniosek złożony został przez co najmniej 
2 tys. mieszkańców”. To jest właśnie poprawka. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    10 
przeciw    -    20 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu  n i e    p r z y j ę ł a 

poprawki do druku 454. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Druk 454 z autopoprawką. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem? 
 

za     -    20 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -    10  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwała Nr XVI/494/15 
 

w sprawie określenia zasad i trybu  
przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami miasta Gdańska 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu 
 
 
 

79) w sprawie zwiększenia 
wysokości środków finansowych 
na utrzymanie dziecka 
w placówkach opiekuńczo – 
wychowawczych typu rodzinnego 
na terenie Miasta Gdańska 
(druk 526) 

 
 
 
ANNA SOBOTA – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Rodzinie w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały druk 526 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów 
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w dyskusji nie ma. Druk 526. Kto z pań i panów radnych jest za 
podjęciem? 
 

za     -    29 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/495/15 
 

w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych  
na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych typu rodzinnego  
na terenie Miasta Gdańska 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu 
 
 
 

80) zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki 
z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2015 roku 
(druk 527) 

 
 
 
MARLENA JASNOCH - Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały druk 527 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna, Komisja Strategii i Budżetu opinia pozytywna. Głosów 
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w dyskusji nie ma. Druk 527. Kto z pań i panów radnych jest za  
podjęciem? 
  

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/496/15 
 

zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku 

 
z dnia 26 listopada 2015r. 

 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu 
 
 
 

81)  w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działania Prezydenta Miasta 
Gdańska w zakresie przewlekłego 
prowadzenia postępowania 
i niezałatwienia sprawy w terminie 
(druk 525)  

 
 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 525 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Druk 525. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za  podjęciem? 
  

za     -    31 
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przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      0  
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 

 
 

Uchwałę Nr XVI/497/15 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta  
Miasta Gdańska w zakresie przewlekłego prowadzenia 

postępowania i niezałatwienia sprawy w terminie 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu 
 
 
 

82) w sprawie rozpatrzenia 
odwołania od Zarządzenia 
Nr 1059/15 Prezydenta Miasta 
Gdańska z dnia 28 lipca 2015r. 
(druk 528) 

 
 
Radna ANNA WIRSKA – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu 
Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 528 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Druk 528. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
  

za     -    17 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -    14   
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/498/15 
 

w sprawie rozpatrzenia odwołania od Zarządzenia  
Nr 1059/15 Prezydenta Miasta Gdańska  

z dnia 28 lipca 2015r. 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu 
 
 
 

83) w sprawie petycji w interesie 
publicznym w kwestii likwidacji 
Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych 
(druk 530) 

 
 
 
Radny PIOTR DZIK – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej  
Przedstawił projekt uchwały druk 530 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję bardzo. Druk 530. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za podjęciem? 
  

za     -    30 
przeciw    -      0 
wstrzymało się  -      1   
 
Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwałę Nr XVI/499/15 
 

w sprawie petycji w interesie publicznym  
w kwestii likwidacji Gdańskiego Zarządu  

Nieruchomości Komunalnych 
 

z dnia 26 listopada 2015r. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu 
 

 

 

PUNKT 8 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH  
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA 

 
 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta 
Gdańska stanowią odpowiednio załączniki nr 82 i 83 do protokołu. 
 
 
 

PUNKT 9 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 
Radna DOROTA DUDEK 
Szanowny panie przewodniczący, wysoka rado z uwagi na to, aby radni 
mogli mieć przekonanie, że w pełni wykorzystywane są narzędzia 
służące do tego, by w należyty sposób zarządzać finansami miasta 
składam wniosek formalny w sprawie wyboru biegłych rewidentów 
do zbadania sprawozdań finansowych by w przyszłości każdorazowo 
zapytanie ofertowe były kierowane do co najmniej sześciu podmiotów, 
w tym do co najmniej trzech spoza Gdańska. Proszę o poparcie tego 
wniosku. Dziękuję.       
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PUNKT 10 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Dziękuję za sprawne przeprowadzenie sesji, mimo dyskusji to przeszło 
sprawnie. Przypominam następna sesja 17 grudnia 2015r.  
 
 
Obrady zakończono o godzinie 1315 

 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
podinspektor BRMG 
 
Jolanta Sędziak 
 


